
OFFICIËLE UITGAVE VAN DE SPORTVERENIGING HUIZEN

GIDS
PRESENTATIE

SEIZOEN 2023|2024GIDSGIDSGIDS2024



ONZE TROTSE SPONSORS

VISSER
BOUW - VASTGOED

SCHUITEMAN
A C C O U N TA N T S  &  A D V I S E U R S  

SLOKKER
IT Services

RS

Amsterdam Zuidoost

Snijdersbergweg 99 - 101

1105 AN Amsterdam

Huizen

Machineweg 1

1271 EG Huizen

Aalsmeer

Oosteinderweg 110

1432 AN Aalsmeer

Naarden

Amsterdamsestraatweg 17

1411 AW Naarden

Mijdrecht

Communicatieweg 26

3641 SE Mijdrecht

Amsterdam west

Baionen 10

1046 CK Amsterdam

Almere

De Huchtstraat 5

1327 EA Almere

Hilversum

Nieuwe Havenweg 23

11216 BJ Hilversum

sterk
in vloerverwijdering



1

MET PLEZIER EN ZEKERE TROTS MOGEN WE DE NIEUWE 
PRESENTATIEGIDS BIJ U AANBEVELEN.

Het afgelopen seizoen wisten we ons te handhaven in de Vierde Divisie 
als kersverse debutant. Het team van Arnold Klein finishte zelfs als 
zesde: een niet geringe prestatie, zeker gezien een langere periode van 
blessures bij een aantal dragende spelers.

Komend seizoen gaan we de strijd aan met een vrijwel intact gebleven selectie. 
Afscheid hebben we moeten nemen van gewaardeerde krachten als Felitciano 
Zschusschen en Anouar Aktaou, terwijl onze honkvaste keeper Jaime Hensen 
verrassend zijn honk toch achter zich liet ten behoeve van een wereldreis. 
Nieuwe spelers mochten aangetrokken worden, zoals Dailey Groenewegen, 
Nathaniël Johnson en Thomas Kamstra. Van Almere City komt keeper Kay 
Rademaker over. Uit eigen geledingen verwelkomen we keeper Olivier Pabon. 

Het doet altijd goed om jongens uit de eigen jeugd te zien doorstoten naar 
de selectie van het eerste. Om dat te stimuleren hebben we besloten om hun 
debuut in het eerste te belonen met een blijvend aandenken, een zogenaamd 
‘taatje’ (Huizers voor ‘mannetje’). Tijmen Bakker, Rowdy Perez, Kevin Schaap, 
Robbie Schipper, Lars van der Wal, Robin Creebsburg, Boris Horst en Olivier 
Pabon mochten het kleinood thuis inmiddels al te pronken zetten.

Over de jeugd gesproken: het is een belangrijke kurk waar onze club op drijft. 
De erkenning als lokale opleiding is binnen, nu wordt verder gewerkt om ook 
de regionale erkenning van de KNVB te bemachtigen.
Wij hopen dat de samenwerking met Almere City ook op dit punt z’n vruchten 
gaat afwerpen.
De recreatieve kant van de club mag niet verwaarloosd worden. De zgn. 
plezierelftallen vormen ook de vijver waaruit gevist kan worden voor functies als 
jeugdleider, trainer, bestuurder, lid activiteitencommissie, toernooicommissie 
en ga zo maar door.

Bij mijn aantreden heb ik me min of meer gepresenteerd als pater familias.
Steeds weer wil ik, willen wij als bestuur, het adagium koesteren een familie te 
zijn: een geel-groene familie, waar binnen je ook best wel eens groen en geel 
kan ergeren, maar waar het belang van de familie voorop blijft staan.
Elk lid telt mee en mag op waardering rekenen en mag gevraagd worden het 
belang van de familie voorop te stellen.
Activiteiten als bingo, klaverjastoernooi, rad van fortuin, donderdagavondborrel 
en wat dies meer zij zijn daar waardevolle bijdragen aan.
En om de binding met het verleden te versterken gaan de ruimtes met ingang 
van dit seizoen genoemd worden naar iconische familieleden uit het verleden.
Dit seizoen verwelkomen we voor het eerst ook zondagclubs op ons hoofdveld. 
Maar wees gerust: we blijven op zaterdag spelen en ook steeds om 14.30.
Uitwedstrijden tegen zondagclubs worden vaak op zaterdag om 18.00.u 
gespeeld. We hopen ook dan onze niet geringe trouwe supportersgroep te 
zien langs de lijn.
We zijn ingedeeld in de ‘Westpoule’ met vier clubs uit Amsterdam, twee uit 
Alphen aan de Rijn, met nieuwkomer BOL, maar ook met oudgediende Ter 
Leede en ga zo maar door. 
Hoe het ook zij, hoe het ook zal gaan: we wensen u veel plezier, energie, 
prettige gezondheid en positieve zin voor een nieuw seizoen, op welk veld dan 
ook, in welke functie dan ook!

MET GEEL-GROENE FAMILIEGROET,

Klaas Vos
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VISIE, HISTORIE 
EN TOEKOMST
VISIE
s.v. Huizen wil een goed georganiseerde, prettige 
vereniging zij n, fi nancieel gezond, met een 
representatieve accommodatie. Iedereen moet op 
zij n/haar niveau met plezier kunnen voetballen. De 
vereniging heeft een goede jeugdopleiding en met 
de talenten uit die opleiding geeft de vereniging een 
eigen gezicht aan het eerste elftal. De jeugdopleiding 
kent voor elke categorie trainers en coördinatoren, die 
er onder leiding van een Hoofd Jeugd Opleiding (HJO) 
voor zorgen dat ieder kind zich op zij n of haar niveau 
kan ontwikkelen en voetballen voor iedereen leuk is.
Naast het jeugdvoetbal kent s.v. Huizen het 
seniorenvoetbal met als vlaggenschip het eerste elftal, 
dat op hoog niveau speelt (dit seizoen de 4e divisie). 
Verder is er damesvoetbal met de in 2022 opgerichte 
HZM’22 waarmee s.v. Huizen en HSV De Zuidvogels de 
krachten voor wat betreft het meidenvoetbal hebben 
gebundeld.
Daarnaast is er Walking Football, zaalvoetbal en worden 
er tal van activiteiten georganiseerd.

HISTORIE
De s.v. Huizen heeft sinds haar oprichting in 1927 veel 
sportieve successen behaald. Na vij f seizoenen werd 
het eerste kampioenschap gevierd, waarna er vele titels 
zij n gevolgd. Absolute hoogtepunten in de clubhistorie 
zij n het algeheel amateurkampioenschappen van 
Nederland in 1974 en 2003. Daarnaast werd de 
vereniging maar liefst 28 keer afdelingskampioen en 7 
keer kampioen van Nederland bij  de zaterdagamateurs 
(1950, 1951, 1961, 1968, 1974, 2002 en 2003). 

Na het algeheel amateurkampioenschap in 2003 kende 
de vereniging met haar eerste elftal een wisselvallige 
prestatiecurve. In 2016 promoveerde de club naar 
de 3e divisie om daar vervolgens direct weer uit te 
degraderen. Ook de toenmalige hoofdklasse bleek 
vervolgens een te zware opgave, maar nadat in 2019 
de districtsbeker werd gewonnen keerde het eerste 
elftal na een nek aan nek race met buurvereniging HSV 
De Zuidvogels aan het eind van de competitie van 
2021/2022 weer terug naar de voormalige hoofdklasse, 
inmiddels omgedoopt tot 4e divisie.

TOEKOMST
De s.v. Huizen wil het huidige beleid voortzetten, met 
nog meer aandacht voor de jeugdopleiding en de 
doorstroming van eigen talenten naar het eerste elftal. 
Voor wat betreft dit eerste elftal wil de vereniging in 
eerste instantie een stabiele 4e divisieclub worden, 
maar er is ambitie naar meer. Op 1 januari 2027 bestaat 
de s.v. Huizen 100 jaar en voorzichtig wordt er binnen 
de club van gedroomd om dan met het eerste elftal 
op 3e divisie niveau te spelen. Dat zou natuurlij k een 
prachtig jubileumgeschenk zij n. Een jubileum waarvoor 
nu al mensen bezig zij n met de voorbereiding op wat 
een geweldige en feestelij ke mij lpaal voor de hele club 
moet worden.

Naast de ambitie voor het eerste elftal wil s.v. Huizen 
ervoor zorgen dat de komende jaren de organisatie 
nog stabieler wordt en de diverse takken binnen de 
vereniging verder groeien naar een status waar de 
straks jubilerende vereniging trots op mag zij n. Een 
vereniging waar iedereen van jong tot oud en van hoog 
tot laag zich thuis voelt. Met elkaar moet dat lukken!

Door Klaas Vos en Koos Drooger
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VISIE, HISTORIE 
EN TOEKOMST

INDELING 4e DIVISIE A
Seizoen 2023-2024

Alphense Boys
Complex: De Bĳ len, Alphen a/d Rĳ n
Opgericht: 1930
Capaciteit: 3.200
Site: alphenseboys.nl

JOS Watergraafsmeer
Complex: Drie Burg, Amsterdam
Opgericht: 1995
Capaciteit: 1.000
Site: joswgm.nl

WV - HEDW
Complex:  Middenmeer, Amsterdam
Opgericht: 1908
Capaciteit: 1.500
Site: sdvb.nl

v.v. S.J.C. 
Complex: SJC, Noordwĳ k
Opgericht: 1920
Capaciteit: 3.000
Site: vvsjc.nl

Ter Leede
Complex: De Roodemolen, Sassenheim
Opgericht: 1930
Capaciteit: 3.000
Site: terleede.nl

VPV Purmersteij n
Complex: Purmersteĳ n, Purmerend
Opgericht: 1907
Capaciteit: 1.500
Site: purmersteĳ n.eu

 De Bĳ len, Alphen a/d Rĳ n  Drie Burg, Amsterdam

DHSC 
Complex: Wesley Sneĳ er, Utrecht
Opgericht: 2007
Capaciteit: 2.000
Site: vvdhsc.nl

 Wesley Sneĳ er, Utrecht

s.v. ARC
Complex: Zegersloot, Alphen a/d Rĳ n
Opgericht: 1927
Capaciteit: 9.000
Site: svarc.nl

 Zegersloot, Alphen a/d Rĳ n

s.v. Huizen
Complex: Wolfskamer, Huizen
Opgericht: 1927
Capaciteit: 5.200
Site: svhuizen.nl 

s.v. HBC
Complex: De Toekomst, Heemstede
Opgericht: 1902
Capaciteit: 2.500
Site: svhbc.nl

De Toekomst, Heemstede

  Middenmeer, Amsterdam

Ajax zaterdag 
Complex: De Toekomst, Duivendrecht
Opgericht: 1983
Capaciteit: 5.000
Site: ajaxzaterdag.nl

 De Toekomst, Duivendrecht

v.v. Hoogland
Complex: Langenoord, Hoogland
Opgericht: 1946
Capaciteit: 1.800
Site: vvhoogland.nl

c.s.v. BOL
Complex: CSV BOL, Broek op Langedĳ k
Opgericht: 1949
Capaciteit: 1.000
Site: csvbol.nl

 CSV BOL, Broek op Langedĳ k

A.V.V. Swift
Complex: Olympiaplein,  Amsterdam
Opgericht: 1910
Capaciteit: 1.500
Site: avvswift.nl

H.V.V. Holandia
Complex: Julianapark, Hoorn
Opgericht: 1898
Capaciteit: 4.000
Site: hvvhollandia.nl

3

AFC '34 
Complex: Jan Ory,  Alkmaar
Opgericht: 1934
Capaciteit: 2.500
Site: afc34.nl
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A-SELECTIE  2023-2024

Nathaniël Johnson 
23 jaar

Deze verdediger is dit jaar voor 
het eerst op de Wolfskamer te 
bewonderen. Afkomstig van 
Buitenveldert waar hij via Odin’59 
en HFC terecht was gekomen. Een 
boek van of over een goede trainer 
heeft wel zijn belangstelling en ook 
de film ‘The Equalizer’ met Denzel 
Washington kon hem wel bekoren. 
Tegen Mbappé eens ervaren wat 
het verschil is tussen de absolute 
top en de amateurs lijkt deze 
medewerker van het UWV ook wel 
een leuke uitdaging. Naast de lol 
die hij ervaart op de trainingen ziet 
hij een plek in de top 6 als het doel 
waarnaar wij moeten streven. 

VE
RD

ED
IG

IN
G

Sergae Kogeldans
26 jaar

Deze projectmedewerker van de 
Gemeente Amsterdam heeft het 
boek ‘Secret’ op zijn nachtkastje 
liggen. Met een miljoen in de 
loterij zou hij een huis kopen en 
op voetbalgebied zou jij wel eens 
een wedstrijd met Martinez willen 
spelen omdat dat een echt pitbull 
is volgens Sergae. Na Zeeburgia, 
Buitenveldert en Aalsmeer nu 
alweer voor de vierde keer in 
geel-groen te bewonderen. Een 
periodetitel pakken behoort tot 
Sergae’s verwachtingen voor 
komend seizoen.

VE
RD

ED
IG

IN
G

2

Jeroen Lamme
30 jaar

Deze gymleerkracht begint alweer 
aan zijn zesde seizoen bij Huizen. 
Een vaste waarde in de laatste lijn 
en ooit afkomstig va SV Loosdrecht. 
Zijn eerste voetbalherinneringen 
voeren hem terug naar de camping 
in Spanje waar hij broer Dennis 
onder vuur nam. Ooit nog weer 
met Tim Boterenbrood te mogen 
spelen is zijn wens. Hij lachte 
zich tranen toen doelman Jaime 
Hensen in adamskostuum een 
ferme buikschuiver maakte door de 
douches. Een middenmootpositie 
voorziet Jeroen voor komend 
seizoen.

VE
RD

ED
IG

IN
G

3 12

Tim Boterenbrood
22  jaar

Hard werkend aan zijn rentree na 
een zware blessure hoopt Tim in 
het vervolg van zijn carrière zich 
ooit nog eens te kunnen meten 
met Messi om te zien of die 
écht niet te verdedigen is. Maar 
voorlopig spreekt hij de wens uit 
na de winterstop maar ‘gewoon’ 
weer met Huizen 1 mee te kunnen 
doen. Het kampioenschap van 
Huizen kostte hem een hars-beurt 
waar vooral de omstanders veel 
plezier aan hebben beleefd. Maar 
dat kampioenschap was wel het 
mooiste dat hij ooit meemaakte als 
voetballer!

VE
RD

ED
IG

IN
G

20 Tristen Kroeze
25 jaar

‘Eigen jongetje’ met 20 jaar het 
geel-groen om de schouders. Zes 
jaar eerste selectiespeler is deze 
gymleerkracht. De Hunger Games 
maakte indruk op hem en ook 
zijn treffer die de 6-5 tegen NVC 
betekende voor onze F11. Hoewel 
Ajax tot zijn favoriete clubs behoort, 
droomt hij wel van een wedstrijd 
tégen Ajax in de ArenA. Als hij het 
talent had zou hij de carrière van 
Ihattaren wel eens over willen doen 
en stiekem hoopt hij voor komend 
seizoen op een verbetering van die 
zesde positie van het afgelopen 
seizoen!

VE
RD

ED
IG

IN
G

25

4

Olivier Pabon
20 jaar

Ajax is de droomclub van doelman 
‘Ollie’ al zou hij de passes van 
Kevin de Bruyne wel eens in het 
echt willen meemaken. Hij roemt 
de sfeer in de groep en denkt 
dat we komend seizoen bovenin 
mee zullen gaan draaien. De film 
‘Interstellar’ maakte grote indruk 
en gitaarmuziek mag hij graag 
horen. Inmiddels alweer voor 
het twaalfde seizoen bij Huizen 
actief nadat hij ooit ‘in het wild’ 
begon op het trapveldje met de 
buurkinderen. Tegen kampioen 
Eemdijk maakte hij zijn debuut en 
zijn spelhervattingen zijn inmiddels 
befaamd geworden.

DO
EL

1
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A-SELECTIE  2023-2024 PASPOORTENSPELERS
Sergio Kozjak
24 jaar

Afkomstig van IJ sselmeervogels 
is deze stylist nu voor het tweede 
seizoen actief voor Huizen. Met 
al een aantal heerlij ke goals 
achter zij n naam hoopt hij  met 
hard werken fraaie resultaten te 
gaan boeken komend seizoen. 
‘Inglorious Bastards’ maakte 
veel indruk op de bij  Heij nen en 
Hopman werkzame Kozjak, die op 
voetbalgebied veel bewondering 
kent voor Zlatan Ibrahimovic. 
Mooiste herinnering: de KNVB-
beker tegen GA Eagles. Wel 
uitgeschakeld na strafschoppen, 
maar dat mocht de pret 
klaarblij kelij k niet drukken!

AA
NV

AL

9 Theo Visser
26 jaar

Onze topschutter streek bij  Huizen 
neer na NVC, FC Almere City en 
SDO. Een liefhebber van fi lms, 
vooral als die gebaseerd zij n op 
ware gebeurtenissen. Het ‘harsen’ 
van Tim na het behalen van het 
kampioenschap deden hem de 
tranen van het lachen over de 
wangen rollen. Leedvermaak, maar 
toch zou hij  graag weer eens met 
‘Boter’ willen spelen. Dit vooral 
omdat hij  Tim weer speelminuten 
gunt na diens blessure. Bovenin 
meedraaien is zij n verwachting 
voor dit seizoen, met mooi voetbal 
en dito goals. Maar daar staat Theo 
meestal wel garant voor…

M
ID

DE
NV

EL
D/

AA
NV

AL

10

Remco Helms
32 jaar

De vader van zoon Levi (2) is alweer 
voor het vierde seizoen op de 
Wolfskamer te bewonderen. Geroemd 
om zij n sobere maar degelij ke spel 
zou hij  toch wel eens een wedstrij d 
op Anfi eld Road (Liverpool) willen 
spelen vanwege de unieke sfeer daar. 
Hoewel zelf verdediger zou hij  de 
carrière van Arjen Robben wel eens 
over willen doen, maar dan zónder 
diens blessures. Directe handhaving 
met een ‘stiekem’ toetje in de 
nacompetitie voor promotie zij n zij n 
verwachtingen voor komend seizoen.

VE
RD

ED
IG

IN
G

4 Sebastian van Kammen 
35 jaar

De ervaren rot op het middenveld 
weet zelf niet meer hoeveel 
seizoenen hij  al voor Huizen 
uitkwam. Een imposante lij st van 
clubs onderbrak zij n aanwezigheid 
op de Wolfskamer, maar nu dus 
weer terug. Zie ook het artikel 
elders in deze gids. Zij n vroegste 
herinnering gaat terug naar een 
jeugdtoernooi in Lunteren en 
zij n bewondering gaat vooral 
uit naar Zinédine Zidane, die hij  
vooral héél compleet vindt als 
voetballer. Meedoen in de top 6 is 
de verwachting die hij  voor komend 
seizoen uitspreekt.VE

RD
ED

IG
IN

G/
M

ID
DE

NV
EL

D

20

Dennis Lamme
23 jaar

Alweer voor het 6e seizoen in 
groen-geel. Leest momenteel ‘Nu 
of nooit’ van oud-commando Dai 
Carter. Voetballen op de camping 
met broer Jeroen vormt Dennis’ 
vroegste voetbalherinnering. 
Als het zou kunnen zou hij  de 
carrière van Royston Drenthe 
wel eens over willen doen. De 
kampioenswedstrij d tegen zij n 
voormalige club ‘De Zuid’ ziet hij  als 
mooiste wedstrij d ooit en hij  hoopt 
voor komend seizoen met Huizen 
toch wel een periodetje te pakken.

M
ID

DE
NV

EL
D

6 Dailey Groenewegen
24 jaar

Deze student bedrij fskunde werkt 
nog bij  zij n vaders vloerenbedrij f 
en is een nieuw gezicht binnen 
de Huizer selectie. Via SDO, AFC 
en VVOG vindt hij  nu zij n plek 
achterin bij  Huizen. Zij n eerste 
voetbalherinnering is een botsing 
in de ‘bak’ van SDO. Hij  zou graag 
eens met of tegen zij n vader willen 
spelen om te zien of hij  inderdaad 
zo goed is als de verhalen die hij  
vertelt. Barça-Juve was de mooiste 
wedstrij d die hij  zich herinnert, 
omdat hij  die als jongetje mee 
mocht maken in het buitenland. 
Hij  mikt op het linker rij tje voor 
komend seizoen.

VE
RD

ED
IG

IN
G

5
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Robin Creebsburg
 19 jaar

Na Forza Almere nu alweer voor 
het derde seizoen in geel-groen. 
Liefhebber van Hip-Hop en House 
en heeft Virgil van Dijk als zijn grote 
voorbeeld. Met Ronaldo zou hij 
zich wel eens willen meten, al is hij 
realist genoeg om te beseffen dat 
hij ‘m dan voornamelijk zou ‘zien 
spelen’. Liverpool – Barcelona was 
de mooiste wedstrijd die hij zich 
kan herinneren en wil met Huizen 
er een mooi seizoen van maken 
met veel punten!VE

RD
ED

IG
IN

G

17 Thomas Kamstra
21 jaar

Van de Onder23 van IJsselmeervo-
gels naar Huizen 1 is een uitdaging 
die spits Thomas dit seizoen vol 
vertrouwen aangaat. Bezig met zijn 
masteropleiding business adminis-
tration rekent Thomas op een hoge 
klassering voor Huizen, met daarbij 
veel plezier met zijn medespelers, 
zowel binnen als buiten het veld. 
Droomclub Chelsea volgt Thomas 
al van kleins af aan, maar Messi 
is toch wel zijn grote idool. Als hij 
daar een wedstrijd mee zou mogen 
spelen, dan verwacht hij heerlijke 
passes te krijgen van de in zijn 
ogen beste speler van de wereld.

AA
NV

AL

21

Frank van den Bosch 
20 jaar

Frank heeft zich in de voorgaande 
twee seizoenen tot een van de 
publiekslievelingen ontwikkeld. 
Deze vrijgezel kwam van NVC en 
heeft het boek van Dusan Tadic op 
zijn nachtkastje liggen. Altijd beter 
worden is het motto van de man 
die bewonderend ‘De Horzel’ werd 
genoemd door HZVV.
Ajax en Barcelona zijn nog steeds 
zijn droomclubs. Clubs waar hij zich 
graag eens mee zou willen meten. 
Frank hoopt komend seizoen 
bovenin mee te kunnen doen.

M
ID

DE
NV

EL
D/

AA
NV

AL

7
Hidde van der Veldt 
27 jaar

Al twintig seizoenen in geel-groen, 
waarvan zeven in Huizen 1. Ooit 
afkomstig van SDO maakten de films 
van Harry Potter veel indruk op de 
jonge Hidde, maar ook dat zijn me-
despelertjes gras gingen zitten pluk-
ken in plaats van te voetballen. Daley 
Blind lijkt hem wel een prettige 
tegenstander, zodat Hidde hem op 
snelheid voorbij kan gaan. Ook met 
Mbappe zou hij zich wel eens willen 
meten qua snelheid. De carrière van 
Ihattaren zou hij wel eens over willen 
doen en zijn verwachtingen voor het 
komende seizoen zijn niet minder 
dan de titel. Dat laatste daar heeft hij 
uiteraard zelf de hand in…

AA
NV

AL

14

Timo Vos
21 jaar

Onze ‘Vossenator’ gaat zijn vijfde 
seizoen bij Huizen in en vindt dat 
je altijd voor het hoogst haalbare 
moet gaan. Met minder dan de titel 
neemt hij derhalve eigenlijk geen 
genoegen komend seizoen. Binnen 
dat kader lijkt hem een WK-finale 
winnen wel aardig. Uitkomen voor 
je land is sowieso al mooi, maar hij 
is al dolblij als we voor de beker 
een keer tegen Ajax 1 zouden loten. 
Ook de carrière van Messi lijkt hem 
wel wat, maar zelfbewust merkt hij 
op dat hij dan nog wel een beetje 
moet doortrainen…

AA
NV

AL

11 Joshua Lo-Asioe 
24 jaar

‘DJ Joshy’ is nu alweer voor het vijfde 
seizoen ‘n smaakmaker bij Huizen. 
Vriendin Charlotte behoort tot de 
harde kern van Huizer toeschouwers. 
Ze heeft het er druk mee, want Joshua 
‘verzamelt’ handdoeken die zij dan 
weer gewassen en wel bij de club 
terugbezorgt. Geen Ajax of Barça als 
droomclub voor deze Sportcoach: 
Almere City! Wellicht omdat hij daar 
een deel van zijn ‘roots’ heeft liggen? 
Josh noemt  de kampioenswedstrijd 
tegen onze buren als mooiste wed-
strijd ooit. Ook dit jaar hoopt Joshua 
met zijn maten weer een prijsje 
binnen te kunnen halen. Of dat lukt? 
Aan Joshua zal het niet liggen! 

M
ID

DE
NV

EL
D

8

6

A-SELECTIE  2023-2024
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Boris Horst 
19 jaar

Ook Boris is een product van onze 
eigen jeugdopleiding. Huizen is 
zelfs zijn enige club tot nog toe. Bij 
het programma ‘Sluipschutters’ ligt 
hij dubbel en hij luistert naar alles 
qua muziek. Wedstrijden met en 
tegen Messi en Frenkie de Jong 
lijken deze student fiscaal recht wel 
een uitdaging. Maar voorlopig zet 
hij zijn zinnen maar op veel minuten 
in Onder23, met een schuin oog 
hopend op de nodige minuten in 
Huizen 1.M
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Tijmen Bakker 
19 jaar

Vijftien seizoenen actief voor 
s.v. Huizen, vanaf zijn eerste 
voetbalstapjes nu met grote stappen 
richting eerste selectie. Hij luistert 
graag naar hiphop en ‘hardstyle’. De 
documentaire over Ronaldo met alles 
dat deze ster doet om op het hoogste 
niveau te blijven maakte veel indruk 
op hem. Als kleine jongen met 
z’n vader naar Camp Nou, voor de 
wedstrijd Barça – Real, dat vond 
hij een hele ervaring. Toch is zijn 
favoriete club het Amsterdamse Ajax. 
Voorlopig richt Tijmen zijn vizier op 
Onder23, maar hoopt wel degelijk 
de nodige minuten in Huizen 1 te 
kunnen maken!
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Robbie Schipper
19 jaar

Al 13 seizoenen speelt dit 
‘Taatje’ voor Huizen. Telg van een 
roemrucht voetbalgeslacht: met 
opa Piet en vader Mark is hij al de 
derde generatie Schippertjes die 
zijn opwachting in Huizen 1 mocht 
maken.
Hij droomt van een uitwedstrijd te 
spelen in de Kuip, toch noemt hij 
Ajax, Dortmund en Barcelona als 
favoriete clubs. Onze middenvelder 
lacht graag om Vandaag Inside. De 
humor van die mannen spreekt 
hem wel aan. Voorlopig richt 
Robbie zich op het maken van 
minuten in het eerste en zich goed 
te ontwikkelen.
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22 Lars van der Wal 
18 jaar

Een van de grote eigen beloften 
van Huizen. Maakte al de nodige 
minuten in Huizen 1, maar hoopt 
daar komend seizoen nog vele aan 
toe te gaan voegen. Werkzaam 
bij Teeuwissen Rioolreiniging 
was het spelen in de Wolvenbak 
met Kevin Schaap zijn vroegste 
voetbalherinnering. Dromen? Dan 
van een wedstrijd in een volle 
ArenA tegen Ajax. Misschien wel 
‘erin’? Wie weet. Naast Ajax heeft 
Lars een opmerkelijke voorliefde 
voor Genoa. Wellicht omdat hij zelf 
Genoa – Ascoli mocht bijwonen…
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Kevin Schaap 
19 jaar

Ons aanstormend talent speelt al 
ruim 14 seizoenen voor Huizen 
na een kort uitstapje van een half 
jaar naar onze buren. Zijn vroegste 
herinnering voert hem terug naar 
de Wolvenbak met zijn wedstrijden 
in het shirt van Inter Milan. De 
film ‘Oppenheimer’ maakte een 
onuitwisbare indruk, net als Ajax en 
Liverpool die hij als favoriete clubs 
noemt. De kampioenswedstrijd 
met JO15 en zijn debuut in Huizen 
1 staan hem ook nog vers voor de 
geest. Kevin wil vooral genieten en 
zich verder ontwikkelen.
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PASPOORTEN

Rowdy Perez 
 20 jaar

Alweer voor het 7e seizoen bij 
Huizen en herinnert zich nog goed 
hoe hij zijn eerste paar kicksen 
kreeg. Onze dartele logistiek 
medewerker hoopt dit seizoen een 
goede groei als voetballer door te 
gaan maken. Aan verdere voorspel-
lingen waagt hij zich nog maar niet. 
Rapmuziek en de film ‘John Wick’ 
genieten zijn warme belangstelling. 
Neymar en Messi zijn voetballend 
grote voorbeelden voor onze jonge 
vleugelaanvaller. Bij Neymar kan hij 
genieten van diens speelstijl, Messi 
bewondert hij om het feit dat die 
bijna alles gewonnen heeft dat er te 
winnen valt. 
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Mitchell van Schaik
20 jaar

Deze talentvolle doelman kampte 
lang met een blessure, maar lij kt 
nu de weg naar de doellij n weer 
gevonden te hebben. Werkzaam als 
personal trainer in een sportschool 
heeft hij  ‘Master your mindset’ op 
zij n nachtkastje liggen. Voetballen 
op het schoolplein is zij n vroegste 
voetbalherinnering en een wedstrij d 
met Johan Cruij ff, om hem eens in 
levenden lij ve mee te kunnen maken, 
zou hem fantastisch hebben geleken. 
Iker Casillas is zij n grote voorbeeld, 
alle supporters vermaken is zij n 
doelstelling voor komend seizoen. 
Veel winnen is daar uiteraard een 
essentieel onderdeel van.
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Kay Rademaker
20 jaar

Onze nieuwe aanwinst is in het da-
gelij ks leven actief als loodgieter en 
komt van Almere City. De documen-
taire van MMA-vechtersbaas Conor 
McGregor maakte veel indruk op 
hem. We hopen maar dat hij  diens 
specialiteit niet over heeft geno-
men. Real – Ajax (1-4) is voor Kay de 
mooiste wedstrij d die hij  zich kan 
herinneren. Hij  herinnert zich ook 
nog zij n eigen bekerwedstrij d in de 
E’tjes tegen Ajax. Dan zij n Ajax en 
Barcelona uiteraard logische keuzes 
als zij n favoriete clubs…
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Tim van Dompzelaar
23  jaar

Het wordt een spannend seizoen voor 
Tim nu de positie onder de lat vacant 
is. Bezig aan zij n tweede seizoen 
bij  Huizen hoopt de van FC De Bilt 
afkomstige doelman uiteraard eerste 
keus te worden. Bezig aan zij n laatste 
jaar van zij n studie sportkunde is de 
wedstrij d CDN F1 – Feyenoord F1 
nog goed in zij n geheugen geprent. 
Net als ‘SpongeBob, the movie’, 
een fi lm die ooit een onuitwisbare 
indruk op hem maakte. Tim lachte 
zich regelmatig tranen tij dens de 
donderdagavonden na de training en 
hoopt dit seizoen op een periodetitel 
en een plek in het linker rij tje.
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HZM’22 – de meidenvoetbalclub in 't Gooi! 

99

Naam en tenue
Wij  hebben door middel van een 
enquête de naam bedacht en hebben 
gekozen voor de kleur blauw als 
basiskleur voor het tenue. Na een 
paar maanden wachten is dit dan het 
uiteindelij ke resultaat:

Bestuur
Het bestuur van HZM’22 wordt gevormd door:
•  Peter Schipper – voorzitter
•  Sabina Thiel – penningmeester
•  Secretaris – Claire Bartels & Denise Bakker
•  Sponsoring – Jan de Groot
•  Algemeen lid – Jan van Leeuwen

Motto
“Via maximaal plezier ontwikkelen meiden en vrouwen zich 
optimaal, passend bij  hun eigen ambitieniveau”. 
Daar staan wij  voor en vanuit deze gedachte 
staan wij  voor een mooie uitdaging om van 
HZM’22  een bloeiende meidenvereniging te 
maken!

Neem gerust een kij kje op de website 
www.hzm22.nl en heb je interesse om 
een keer mee te trainen, stuur dan een 
mail naar info@hzm22.nl

Wij  wensen iedereen een zeer sportief 
seizoen toe!

Van start!
Het eerste seizoen als HZM’22 zit er op en we kij ken met trots 
terug op deze beginperiode. Een periode van wennen aan elkaar, 
soms even zoeken op welk veld de wedstrij d plaatsvond, bij  s.v. 
Huizen of toch bij  HSV De Zuidvogels. Het was ook een tij d van het 
ontmoeten van nieuwe teamgenoten, trainers, leiders en coaches. 
En uiteindelij k was daar dan het uitreiken van de prachtige tenues 
en de tassen. 
Wij  zij n gestart met 22 teams en zien een groei van het aantal 
leden met 10%. Dat de ambitie er is om deze groei door te zetten, 
moge wel duidelij k zij n!

Wat is een SVO?
SVO staat voor Samenwerking Vrouwen Opleiding. Dit is een 
nieuwe entiteit onder beide verengingen met een eigen bestuur 
en commissies. Naamgeving en tenue bepaalden we zelf. De 
speelsters blij ven allemaal gewoon lid van de moedervereniging, 
maar spelen hun wedstrij den vanuit de SVO. 
Doordat wij  nu per categorie beschikken over meer leden 
dan voorheen, kunnen de teams niet alleen naar aantallen en 
geboortejaar worden ingedeeld, maar ook op niveau en mate van 
voetbalontwikkeling.
Trainingen en wedstrij den wedstrij den vinden zowel bij  Huizen 
als bij  Zuidvogels plaats, in voetballand beter bekend als de 
‘Accommodatie Wolfskamer’.

Logo
Het Melkmeisje is niet alleen het gemeentewapen van Huizen het 
staat ook centraal in het logo van HZM’22. De rode lij n in het logo 
is een verwij zing naar HSV De Zuidvogels, de gele lij n naar s.v. 
Huizen. Niet te vergeten is de vlag van de gemeente Huizen ook 
rood en geel, hetgeen het Huizer karakter van HZM’22 nog eens 
extra onderstreept.

9
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SPEELSCHEMA
4e Divisie A zaterdag/zondag - Seizoen 2023-2024

13 / 14 april 2024 
s.v. Huizen - ARC
AFC Ajax - AFC 34
SJC - JOS/Watergraafsmeer
DHSC - Ter Leede
WV-HEDW - Hollandia
Hoogland - BOL
Alphense Boys - HBC
Swift - Purmersteij n 

20 / 21 april 2024
DHSC - SJC
JOS/Watergraafsmeer - AFC Ajax
AFC 34 - s.v. Huizen
ARC - Swift
Purmersteij n - Alphense Boys
HBC - Hoogland
BOL - WV-HEDW
Ter Leede – Hollandia

4 / 5 mei 2024
s.v. Huizen - JOS/Watergraafsmeer
AFC Ajax - DHSC
SJC - Ter Leede
Hollandia - BOL
WV-HEDW - HBC
Hoogland - Purmersteij n
Alphense Boys - ARC
Swift - AFC 34

11 / 12 mei 2024 
SJC - AFC Ajax
DHSC - s.v. Huizen
JOS/Watergraafsmeer - Swift
AFC 34 - Alphense Boys
ARC - Hoogland
Purmersteij n - WV-HEDW
HBC - Hollandia
Ter Leede – BOL

18 mei 2024
s.v. Huizen - SJC
BOL - HBC
Hollandia - Purmersteij n
WV-HEDW - ARC
Hoogland - AFC 34
Alphense Boys - JOS/
Watergraafsmeer
Swift - DHSC
Ter Leede - AFC Ajax

25 mei 2024
AFC Ajax - s.v. Huizen
SJC - Swift
DHSC - Alphense Boys
JOS/Watergraafsmeer - Hoogland
AFC 34 - WV-HEDW
ARC - Hollandia
Purmersteij n – BOL
HBC - Ter Leede

7 / 8 oktober 2023
s.v. Huizen - BOL
AFC Ajax - HBC
SJC - Purmersteij n
DHSC - ARC
JOS/Watergraafsmeer - AFC 34
Hoogland - Ter Leede
Alphense Boys - WV-HEDW
Swift – Hollandia

14 / 15 oktober 2023
AFC 34 - DHSC
ARC - SJC
Purmersteij n - AFC Ajax
HBC - s.v. Huizen
BOL - Swift
Hollandia - Alphense Boys
WV-HEDW - Hoogland
Ter Leede - JOS/Watergraafsmeer

28 / 29 okt. 2023
s.v. Huizen - Purmersteij n
AFC Ajax - ARC
SJC - AFC 34
DHSC - JOS/Watergraafsmeer
WV-HEDW - Ter Leede
Hoogland - Hollandia
Alphense Boys - BOL
Swift – HBC

4 / 5 november 2023
JOS/Watergraafsmeer - SJC
AFC 34 - AFC Ajax
ARC - s.v. Huizen
Purmersteij n - Swift
HBC - Alphense Boys
BOL - Hoogland
Hollandia - WV-HEDW
Ter Leede - DHSC  

2e periode
11 / 12 november 2023 
s.v. Huizen - AFC 34
AFC Ajax - JOS/Watergraafsmeer
SJC - DHSC
Hollandia - Ter Leede
WV-HEDW - BOL
Hoogland - HBC
Alphense Boys - Purmersteij n
Swift - ARC 

18 / 19 november 2023 
DHSC - AFC Ajax
JOS/Watergraafsmeer - s.v. Huizen
AFC 34 - Swift
ARC - Alphense Boys
Purmersteij n - Hoogland
HBC - WV-HEDW
BOL - Hollandia
Ter Leede – SJC

25 / 26 november 2023 
s.v. Huizen - DHSC
AFC Ajax - SJC
BOL - Ter Leede
Hollandia - HBC
WV-HEDW - Purmersteij n
Hoogland - ARC
Alphense Boys - AFC 34
Swift - JOS/Watergraafsmeer

2 / 3 december 2023 
AFC Ajax - Ter Leede
SJC - s.v. Huizen
DHSC - Swift
JOS/Watergraafsmeer - Alphense Boys
AFC 34 - Hoogland
ARC - WV-HEDW
Purmersteij n - Hollandia
HBC – BOL

9 / 10 december 2023
s.v. Huizen - AFC Ajax
BOL - Purmersteij n
Hollandia - ARC
WV-HEDW - AFC 34
Hoogland - JOS/Watergraafsmeer
Alphense Boys - DHSC
Swift - SJC
Ter Leede – HBC

20 / 21 januari 2024 
HBC - Purmersteij n
BOL - ARC
Hollandia - AFC 34
WV-HEDW - JOS/Watergraafsmeer
Hoogland - DHSC
Alphense Boys - SJC
Swift - AFC Ajax
Ter Leede - s.v. Huizen 

27 / 28 januari 2024
s.v. Huizen - Swift
AFC Ajax - Alphense Boys
SJC - Hoogland
DHSC - WV-HEDW
JOS/Watergraafsmeer - Hollandia
AFC 34 - BOL
ARC - HBC
Purmersteij n - Ter Leede

3 / 4 februari 2024
Purmersteij n - ARC
HBC - AFC 34
BOL - JOS/Watergraafsmeer
Hollandia - DHSC
WV-HEDW - SJC
Hoogland - AFC Ajax
Alphense Boys - s.v. Huizen
Ter Leede - Swift 

1e periode
26 / 27 augustus  2023
s.v. Huizen - Ter Leede
AFC Ajax - Swift
SJC - Alphense Boys
DHSC - Hoogland
JOS/Watergraafsmeer - WV-HEDW
AFC 34 - Hollandia
ARC - BOL
Purmersteij n – HBC

2 / 3 september 2023
HBC - ARC
BOL - AFC 34
Hollandia - JOS/Watergraafsmeer
WV-HEDW - DHSC
Hoogland - SJC
Alphense Boys - AFC Ajax
Swift - s.v. Huizen
Ter Leede – Purmersteij n

9 / 10 september 2023
s.v. Huizen - Alphense Boys
AFC Ajax - Hoogland
SJC - WV-HEDW
DHSC - Hollandia
JOS/Watergraafsmeer - BOL
AFC 34 - HBC
ARC - Purmersteij n
Swift - Ter Leede

16 / 17 september 2023
Purmersteij n - AFC 34
HBC - JOS/Watergraafsmeer
BOL - DHSC
Hollandia - SJC
WV-HEDW - AFC Ajax
Hoogland - s.v. Huizen
Alphense Boys - Swift
Ter Leede - ARC 

23 / 24 september 2023
s.v. Huizen - WV-HEDW
AFC Ajax - Hollandia
SJC - BOL
DHSC - HBC
JOS/Watergraafsmeer - Purmersteij n
AFC 34 - ARC
Alphense Boys - Ter Leede
Swift – Hoogland

30 sept. / 1 okt. 2023
ARC - JOS/Watergraafsmeer
Purmersteij n - DHSC
HBC - SJC
BOL - AFC Ajax
Hollandia - s.v. Huizen
WV-HEDW - Swift
Hoogland - Alphense Boys
Ter Leede - AFC 34 

17 / 18 februari 2024
s.v. Huizen - Hoogland
AFC Ajax - WV-HEDW
SJC - Hollandia
DHSC - BOL
JOS/Watergraafsmeer - HBC
AFC 34 - Purmersteij n
ARC - Ter Leede
Swift - Alphense Boys

24 / 25 februari 2024 
ARC - AFC 34
Purmersteij n - JOS/Watergraafsmeer
HBC - DHSC
BOL - SJC
Hollandia - AFC Ajax
WV-HEDW - Huizen
Hoogland - Swift
Ter Leede - Alphense Boys

3e periode
2 / 3 maart 2024
s.v. Huizen - Hollandia
AFC Ajax - BOL
SJC - HBC
DHSC - Purmersteij n
JOS/Watergraafsmeer - ARC
AFC 34 - Ter Leede
Alphense Boys - Hoogland
Swift - WV-HEDW

16 / 17 maart 2024 
AFC 34 - JOS/Watergraafsmeer
ARC - DHSC
Purmersteij n - SJC
HBC - AFC Ajax
BOL - s.v. Huizen
Hollandia - Swift
WV-HEDW - Alphense Boys
Ter Leede - Hoogland 

23 / 24 maart 2024
s.v. Huizen - HBC
AFC Ajax - Purmersteij n
SJC - ARC
DHSC - AFC 34
JOS/Watergraafsmeer - Ter Leede
Hoogland - WV-HEDW
Alphense Boys - Hollandia
Swift – BOL

6 / 7 april 2024
JOS/Watergraafsmeer - DHSC
AFC 34 - SJC
ARC - AFC Ajax
Purmersteij n - s.v. Huizen
HBC - Swift
BOL - Alphense Boys
Hollandia - Hoogland
Ter Leede - WV-HEDW

Programmagegevens onder voorbehoud van wij zigingen door K.N.V.B.
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SPEELSCHEMA
4e Divisie A zaterdag/zondag - Seizoen 2023-2024
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‘ER KOMEN IS ÉÉN, 
ER BLIJVEN TWEE…’
Na de training tref ik onze langst zittende hoofdtrainer Arnold Klein in 
de kantine voor een interview. Ik schuif hem het presentatie’gidsje’ 
van seizoen 2018/2019 toe, het jaar waarin hij  het stokje overnam 
van interim-coach Michael Weggemans… 

HONGERIG
“Ik sprak toen een gedreven trainer, maar in de trainer die ik nu 
spreek proef ik na vij f jaar nog steeds diezelfde gedrevenheid…”
“Tja, de hongerigheid die ik zoek bij  mij n spelers, die moet ik 
natuurlij k ook zélf hebben. Het was de centrale drij fveer waarmee we 
met z’n allen gestart zij n, die hongerigheid. Na de corona hebben we 
samen met de Technische Commissie deze groep bij een weten te 
verzamelen. De gedrevenheid, die hongerigheid, dat enthousiasme, 
dat heb ik binnen de lij nen op de groep proberen over te brengen.
Maar ik ben zeker wel veranderd in deze vij f jaar. Dit vak leer je 
gaandeweg en ik heb bij voorbeeld geleerd om toch ook lastige beslissingen 
te nemen, een rechte rug te bewaren naar buiten toe. Je doet het nooit 
helemáál goed als trainer. Niet in de ogen van de mannen op de bank en 
ook niet in alle ogen op de tribune. Negentig minuten lang perfect voetbal 
spelen is iets dat eigenlij k geen ploeg gegeven is. Soms vereist een manier 
van spelen gewoon een andere speler op ‘n bepaalde positie. Daar houd ik 
nu makkelij ker aan vast. Een bankspeler is bij  mij  dus niet per defi nitie een 
‘mindere’ speler. Hij  heeft gewoon andere kwaliteiten.”

“Had je destij ds gedacht dat je vandaag hier nog zou zitten?”
“Ik heb altij d wel de ambitie gehouden om derde of tweede divisie te gaan 
coachen. Maar ik denk nog steeds dat dat ook met Huizen te realiseren is. 
Tot nu toe beleef ik nog steeds heel veel plezier met deze goede groep, 
de staf, de samenwerking met de TC en het nieuwe bestuur. Er is nogal wat 
veranderd binnen de club sinds ik hier ben gekomen. Niet door mij , maar 
gewoon vanuit de club zelf. Met de TC (Gerard Stuivenberg en Jan Klein) 
hebben we een visie waaruit de lange termij n spreekt. 
Ook qua reacties van het publiek is er wel het een en ander veranderd, 
maar dat is ook inherent aan het feit dat je successen hebt kunnen vieren: 
de districtsbeker winnen, de titel in de eerste klasse. Ik heb een bepaalde 
manier van voetballen voor ogen, dat is gewoon een keuze waarbij  ik dicht 
bij  mezelf wil blij ven. Daarmee probeer ik ook een kentering te brengen 
in de houding van de achterban. Inmiddels heb ik niet meer de indruk dat 
als ik de kantine binnenstap dat de gesprekken stilvallen om pas na mij n 
vertrek weer aan te zwellen.

Ik heb nog steeds vij f spelers van toen in de selectie. Enerzij ds verrast 
me dat wel, anderzij ds had ik het van sommigen ook wel verwacht. Zo’n 
Dennis Lamme daar herken ik inmiddels veel van mezelf in terug, ook 
omdat hij  op dezelfde positie speelt als ikzelf destij ds.”

11
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schakelden we pas donderdagavond over op een 
ander systeem en wisten dat systeem ‘s zaterdags toch 
ten uitvoer te leggen. Waar ik nog wel wat tegenaan hik 
is het feit dat er zich toch nog steeds situaties voordoen 
dat spelers tij dens het seizoen op vakantie gaan of 
anderszins afwezig zij n. Ik heb zelf als speler - en nu 
ook nog als trainer – altij d alles óm het voetbal heen 
gepland. Maar als je bedenkt dat hier de vakanties 
beginnen als wij  starten met de voorbereiding, dan 
wordt dat natuurlij k heel lastig voor mensen die in het 
onderwij s werkzaam zij n of schoolgaande kinderen 
hebben. Gelukkig merk ik wel dat de groep daarin 
óók stappen aan het maken is en dat ik nu al met een 
vollediger groep aan de slag kan dan bij voorbeeld 
vorig seizoen.”

BELEID
“Het huidige beleid gaat uit van doorstroming van 
eigen talent. Maar ik kan me voorstellen dat je toch 
ook wel eens droomt van een sponsor met een 
blanco cheque…”

“Haha! Ja, dan had ik die nummer zeventien van GVVV 
hierheen gehaald! (We hebben net in onze eerste 
oefenwedstrij d met 6-1 klop gehad van tweede(!) 
divisionist GVVV, red.) Maar nee, dat is ook weer een 
kwestie van ambitie. Ambitie die je ook als vereniging 
moet hebben. Daarin zij n ze momenteel keihard bezig 
en we moeten de sponsors die we hebben dan ook 
koesteren. Wil je een stap omhoog maken, dan zal je 
toch ook kwalitatief een stap moeten maken. Dan is wat 
extra budget natuurlij k wel lekker meegenomen. Je moet 
dan echter wel uitkij ken dat je niet in je eigen voet schiet 
en je eigen talenten blokkeert. Die stap kunnen we met 
het huidige beleid ook maken, maar dan moet je wel je 
sterkhouders weten te behouden voor de club. De TC 
is er uitermate actief mee bezig om heel gericht naar 
versterkingen te zoeken.
Ik zie momenteel twee jeugdspelers die wel heel 
dicht tegen de eerste selectie aan schurken. Twee 
‘groeibriljantjes’ en op langer termij n wellicht nog één of 
twee. De vraag bij  deze spelers is echter vooral: gunnen 
ze zichzelf de tij d…”

Taatjes: Debuterende eigen jeugd 2022/2023

ZESDE
“Uiteindelij k ben ik zeker wel content met die zesde 
plek van afgelopen seizoen. Je moet rekenen dat 
we kort daarvoor nog volop in de strij d waren voor 
handhaving. Toen we eenmaal veilig waren hebben 
we ook nog de nodige punten gepakt waardoor we 
op die zesde plek terecht kwamen. Gaandeweg het 
seizoen viel er een aantal spelers weg waardoor we 
op een gegeven moment nog maar een man of twaalf 
over hadden van de oorspronkelij ke selectie. Daardoor 
moesten we jongens inzetten die er eigenlij k nog niet 
helemaal klaar voor waren. Dat gebrek aan ‘breedte’ 
maakte dat we dat laatste stapje richting de top-3 niet 
wisten te zetten. Aan de andere kant geeft dat ook wel 
aan hoe knap het is hoe die groep heeft gepresteerd. 
Soms moest dat wat ten koste gaan van het attractieve, 
want het uiteindelij ke doel is altij d die drie punten 
pakken.
Hoogtepunt van het seizoen vond ik het moment dat 
we ons in Buitenpost veilig wisten te spelen. Daarmee 
werd ons hoofddoel – handhaving – bereikt. Dieptepunt 
vond ik in alle opzichten de bekerwedstrij d tegen AGB: 
het weer, de entourage, het negatieve publiek, de 
personele problemen en de uiteindelij ke uitschakeling.
Toch ben ik enthousiast dat we verschillende 
manieren van spelen hebben weten te hanteren. Soms 
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KWALITEIT
“We zij n er op vooruit gegaan qua kwaliteit,” stelt 
Klein stellig als ik hem naar die vergelij king met 
vorig seizoen vraag. “Met name in de breedte zij n we 
breder geworden. We willen niet meer meemaken 
dat er ineens drie man geblesseerd raken of stoppen. 
Daarom ben ik deze voorbereiding ook wat minder 
arbeidsintensief begonnen dan vorig seizoen, daar heb 
ik wel van geleerd.
Een stap die ik wel wil maken dit seizoen is dat we met 
nóg meer systemen uit de voeten zullen kunnen om 
te zorgen dat we meer wedstrij den naar ons toe zullen 
weten te trekken. Waar punten vorig seizoen op het 
nippertje verloren gingen, wil ik die nu binnenboord 
houden. Daar zal ik heel diep in moeten gaan met de 
groep om alles eruit te kunnen halen wat er in deze 
groep zit, dat we gevarieerder kunnen gaan spelen qua 
veldbezetting.”

VERWACHTINGEN
“Ja, ik ben wéér tevreden op voorhand met opnieuw 
een zesde plek. Deze competitie zit heel anders in 
elkaar dan die van vorig seizoen. Daarin zou ik nu 
gemikt hebben op een plek in de top-3, maar nu zit 
er een aantal zeer sterke nieuwe ploegen bij , waarbij  
de ‘oude’ clubs zich nadrukkelij k versterkt hebben en 
lang-geblesseerden terug hebben gekregen. Ploegen 
als ARC en Purmersteij n moet je zeker niet uitvlakken, 
Ter Leede dat ik altij d een lastig te bespelen ploeg heb 
gevonden. Op voorhand een zware poule. We hebben 
een proces ingezet om naar de hoofklasse terug te 
keren (nu vierde divisie) en dat proces is nog steeds 
in volle gang. We hopen stiekem dat we een periode 
weten te pakken, maar ik tip SWIFT en ARC voor de titel 
op dit moment.
Gelukkig heb ik zo mij n contacten her en der die me 
kunnen informeren over tegenstanders. Daar ga ik 
gewoon mee aan de slag en dan zien we wel waar we 
eindigen in de competitie...”

THUISGEVOEL
Ik wil gewoon een goed gevoel hebben, me thuis 
voelen bij  een vereniging, en dat héb ik momenteel 
bij  Huizen. Ik ben er gewoon beretrots op dat ik nu 
hoofdtrainer ben bij  de club waar ik als klein jongetje 
ben begonnen met voetballen.
Laatste woorden voor de supporters? Nou, vorig 
seizoen tegen DETO thuis stonden we 0 - 2 achter 
en op een gegeven moment ging het publiek 
achter de ploeg staan: bij  elk balcontact werd 
er ‘Heuj! Heuj!’ gescandeerd. Dat gaf onze 
jongens vleugels, waardoor we uiteindelij k 
toch een punt over wisten te houden. Ik hoop 
dat we ook dit seizoen nog vaak van dat 
soort momenten mogen meemaken! Met 
de steun van ons thuispubliek hopen 
we onze supporters weer te kunnen 
trakteren op attractief voetbal!”

seizoen tegen DETO thuis stonden we 0 - 2 achter 
en op een gegeven moment ging het publiek 
achter de ploeg staan: bij  elk balcontact werd 

’ gescandeerd. Dat gaf onze 
jongens vleugels, waardoor we uiteindelij k 
toch een punt over wisten te houden. Ik hoop 
dat we ook dit seizoen nog vaak van dat 
soort momenten mogen meemaken! Met 
de steun van ons thuispubliek hopen 
we onze supporters weer te kunnen 
trakteren op attractief voetbal!”
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RESTAURANT

MMAAN OF THE MN OF THE MAATCHTCH
(SEIZOEN 2022-2023)

Ajax Remco Helms
CSV Apeldoorn Sergio Kozjak
AZSV Dennis Lamme
Berkum Dennis Lamme
Buitenpost Tristen Kroeze
DETO Dennis Lamme
DHSC Sergio Kozjak
Eemdij k Joshua Lo-Asioe
Flevoboys Anouar Aktaou
Genemuiden Arnold Klein
HZVV Jaime Hensen
D’Olde Veste Sergio Kozjak
SDV Barneveld Frank van den Bosch
Swift Sergae Kogeldans
WV-HEDW Jeroen Lamme

Met dank aan onze gulle sponsor restaurant 
La Maison in Huizen! Deze sponsorfakkel wordt 
komend seizoen overgenomen door restaurant Vie, ook 
in Huizen.  Waarvoor uiteraard onze hartelij ke dank!

TTOOPSCPSCOORERSRERS
(SEIZOEN 2022-2023)

Theo Visser  18  21
Frank van den Bosch  8  11
Sergio Kozjak  8  10
Joshua Lo-Asioe  7  8
Anouar Aktaou  4  5
Jeroen Lamme  3  3
Ritchie Zinga  3  3
Felitciano Zschusschen  2  3
Hidde van der Veldt  2  5
Laurens Kooij   1  1
Kevin Schaap  1  2
Tristen Kroeze  1  1
Eigen goal  1  1
Rowdy Perez  0  2

COMPETITIE INCL. BEKER
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A-Selectie s.v. Huizen 2023-2024

Bovenste rij : 
Bernard Kooy (teammanager), Tij men Bakker, Nathaniël Johnson, Thomas Kamstra, Jeroen Lamme, Dailey Groenewegen, Joshua Lo-Asioe, 

Dennis Lamme, Robin Creebsburg, Sergio Kozjak, Henk de Groot (teammanager)

Middelste rij : Boris Horst, Robbie Schipper, Theo Visser, Harm Baij ens (fysiotherapeut), Patrick van Dompzelaar (assistent-trainer), 
Arnold Klein (hoofdtrainer), Bert Brons (hersteltrainer) Maarten Roomer (keeperstrainer), Sebastian van Kammen, Rowdy Perez, Lars van der Wal

Voorste rij : Sergae Kogeldans, Kevin Schaap, Tristen Kroeze, Frank van den Bosch, Mitchell van Schaik, Olivier Pabon, Tim van Dompzelaar, 
Kay Rademaker, Timo Vos, Tim Boterenbrood, Hidde van der Veldt, Remco Helms
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SEIZOEN 2023-2024
Naam  Functie  E-mailadres

Klaas Vos Voorzitter voorzitter@svhuizen.nl

Dennis Molenaar Penningmeester penningmeester@svhuizen.nl

Marianne de Groot Secretaris bestuur@svhuizen.nl

Fred Kirchner  Sponsoring & Medische Zaken sponsorcommissie@svhuizen.nl

Robert Baas Marketing, Public Relations en Activiteiten marketing@svhuizen.nl

Gert van der Roest Accommodatie, Commissie voetbal 
 Huizen-1 & Huizen O23 selectie@svhuizen.nl

Henk Lamsma (a.i.) Jeugd jeugd@svhuizen.nl

FRED KIRCHNER
KLAAS VOS

MARIANNE DE GROOT GERT VAN DER ROEST
DENNIS MOLENAAR

ROBERT BAASHENK LAMSMA

Ereleden en leden van verdiensten
EREVOORZITTERS
K. Schaap †
H. de Lange †

ERELEDEN
C. Baas
J. Boor †
K. van der Born †
G. van der Born †
J.J. Bunschoten
K. Drooger
H. Gooij er †
A. Honing †
P. Klein †
C. Lustig
P. van der Poel †
A. van der Roest †
H. Roukens †
G. Schaap †
H. Schaap †
P. Schipper
H. Slokker †
E. Sterk †
S. Veerman

H. Visser †
D. Weggemans †
M. van Wessel

LEDEN VAN VERDIENSTE
J. van As †
J.F. Aufedemkampe †
P. Baas †
J. Baas †
L. Bout †
A. Bout †
D. Bunschoten †
H. Bunschoten †
J. Brands †
H. Brasser
G. Corbeel
P. van Driel †
F. Evers
H. Evers
B. Flierman
H. de Groot
E. Hautmann
H. Hogeboom
D. Honing

J. Honing †
H. Honing †
P. Honing
L. Horst †
W. Horst
D. de Jager †
J. Kats
P. Kos †
P. Kos
L. Kriek †
J. van Maaren †
C. Makkinje †
J. Mekers †
H. Moll
K. Moll
K. Rebel †
J. van der Poel
H. Rebel †
E. van der Roest †
G. van der Roest
A. Storm
M. Visser
H. Visser
P. Vreeswij k †

M. van Scheppingen †
G. Slokker
H. Slokker †
K. Slokker †
J. Sij l
H. Veerman
J. Vet
R. Visser
E. Visser
J. Visser
W. Vonk †
W. Vlaanderen
G. Vos
P. Wagemaker
A. van Wiefferen †
A. Wilzing †
B. van der Zee †

BESTUUR

DISCLAIMER
De samenstellers van deze gids hebben de 

uiterste zorgvuldigheid betracht om tot een 
volledige lij st te komen.

Mochten er desondanks namen ontbreken 
dan daarvoor in de eerste plaats onze 

welgemeende excuses. U kunt deze namen 
doorgeven aan Koos Drooger opdat we dit in 

volgende edities kunnen corrigeren.
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BESTUUR
Met zij n 35 jaar is Sebastian van Kammen de oudste selectiespeler. Een man met niet alleen ruime ervaring, maar 
ook al vele jaren een vaste waarde in Huizen 1. Genoeg redenen om ‘Bongo’ eens in het zonnetje te zetten…

Sidney Haris

OUDGEDIENDE
“Vanaf de F5!” lacht Sebas als ik hem op een stille 
maandagavond in onze kantine interview. “En ongeveer 
negen seizoenen in het eerste.” Het is hem zo gewoon 
geworden dat hij  naar het exacte aantal moet gissen. Zij n 
imposante rij  clubs voerde hem langs SDV Barneveld, 
Sparta Nij kerk, FC Utrecht, het toenmalige Omniworld, nu 
FC Almere. Zelfs een kort uitstapje naar Chili waar hij  kort 
bij  zij n voormalige trainer Jorrit Smink stage liep.
“Het is altij d lastig om te zeggen of je het maximale 
uit je carrière hebt gehaald, daarvoor spelen te veel 
toevalsfactoren een rol. Alleen talent is soms niet genoeg, 
je hebt ook trainers nodig die het in je zien zitten, een 
goede zaakwaarnemer die je bij  de juiste club weet te 
brengen, blessures die je wel of niet krij gt. Je moet topfi t 
zij n wil je topsport kunnen bedrij ven. Ik denk dat ik daar 
een beetje pech mee heb gehad. Bij  Utrecht had ik last 
van mij n rug waardoor mij n contract niet werd verlengd. 
Dan is de topsportwereld gewoon keihard. 
Na Chili kon ik alleen bij  BVO’s terecht en ben ik bij  
Omniworld op amateurbasis gaan spelen. Na dat jaar 
voelde ik dat ik voor een keuze stond: ik was 21 en kon 
nog een jaar in mezelf investeren of wilde ik dóór? Bij  
Omniworld speelde ik de laatste zeven wedstrij den 
betaald voetbal, maar een contract zat er gewoon niet 
in. Dus werd dat terug naar Huizen. Dat zij n keuzes en 
je weet gewoon niet hoe het anders zou zij n gegaan. 
Anders had ik mij n zoon misschien niet gehad en dat is 
me gewoon álles waard!
Na vier jaar Huizen ben ik toen met Guido de Graaf naar 
Sparta Nij kerk gegaan, waar ik ook weer vier jaar heb 
gespeeld en toen via een jaartje Barneveld weer terug 
naar Huizen. Dus heb ik het optimale eruit gehaald? Ik 
denk op mij n manier wel!”

GOEDE HERINNERINGEN
Sebas bewaart aan al zij n clubs wel goede herinneringen: 
bij  Sparta Nij kerk heb ik een prachtige tij d gehad met 
promotie naar de toenmalige topklasse en degradatie 
weer terug naar de hoofdklasse.
Ook Barneveld was een fantastische club waar ik het 
uitstekend naar mij n zin had: goede trainers en een leuke 
groep. Ik reed met Sefanja Davids heen en weer. Maar 
die ging weg en het was toch wel een eindje rij den 
als je dat in je eentje moet doen drie keer per week, 
dan kom je jezelf een keer tegen op die snelweg… 
Daarbij  zat ik toen privé ook in een wat lastige 
situatie, dus wilde ik dichter bij  huis voetballen. En 
hoe je het wendt of keert: s.v. Huizen is toch mij n 
‘thuishaven’. Eigenlij k had ik al een jaar eerder 
terug willen komen toen ze uit de derde divisie 

degradeerden. Maar ja, toen degradeerden ze nóg een 
keer en werd me het verschil qua niveau te groot.”

BLESSURE
“Ik kreeg anderhalf seizoen geleden na een tackle een 
beknelling in de voorvoet. Aanvankelij k dacht ik dat dat 
met wat rust en wat pij nstillers wel over zou gaan. Maar 
dat was een misvatting en uiteindelij k moest ik toch 
besluiten tot een operatie. Dat was een moeilij ke tij d. De 
steken die ik destij ds voelde die zij n nu weg. Dat was een 
hele moeilij ke periode en ik had de moed ook eigenlij k 
al opgegeven dat ik ooit nog wedstrij den zou kunnen 
spelen. Dat was écht heel pittig! We gingen natuurlij k 
hartstikke goed en dan is het voor jou ineens ‘klaar’… Dat 
is moeilij k te verkroppen.
Op een gegeven moment ging het beter en kocht ik 
in een opwelling een paar gele voetbalschoenen en 
vroeg ik de trainer of ik een keer mee mocht trainen. Dat 
ging eigenlij k verrassend lekker en voor ik het wist zat 
ik weer op de bank omdat we met een aantal blessures 
kampten. De eerste invalbeurten waren best wel pittig. 
Ik had immers anderhalf jaar niks gedaan en nog amper 
getraind. Ik stond echt naar adem te happen toen ik er 
tegen CSV Apeldoorn in kwam. Dan moet je nóg slimmer 
spelen dan voorheen om jezelf niet ‘kapot’ te lopen… 
Maar het was een emotioneel moment toen ik weer 
binnen de lij nen kwam. Ik realiseerde me: ik sta er weer!”

PLAN B
“Ik was inderdaad veel bij  de training en de wedstrij den 
betrokken, ook toen ik geblesseerd was. Ik had al 
ambities om jeugdtrainer te worden als ik niet meer zelf 
zou kunnen spelen, dat was al een beetje mij n ‘Plan B’. 
Het was een hartstikke leuke groep en had ik het prima 
naar mij n zin, dus ik bleef er graag bij  betrokken. Ik heb 
nog samen met Arnold Klein gevoetbald, dat maakte het 
wat makkelij ker om erbij  te blij ven. Geen spij t van gehad, 
ook al zat ik mezelf van binnen soms op te vreten langs 
de kant…”

SEBASTIAN VAN KAMMEN

STILL GOING STRONG

Sidney

Ook Barneveld was een fantastische club waar ik het 
uitstekend naar mij n zin had: goede trainers en een leuke 
groep. Ik reed met Sefanja Davids heen en weer. Maar 
die ging weg en het was toch wel een eindje rij den 
als je dat in je eentje moet doen drie keer per week, 

Sidney
als je dat in je eentje moet doen drie keer per week, 

Sidneydan kom je jezelf een keer tegen op die snelweg… Sidneydan kom je jezelf een keer tegen op die snelweg… SidneyDaarbij  zat ik toen privé ook in een wat lastige SidneyDaarbij  zat ik toen privé ook in een wat lastige Sidneysituatie, dus wilde ik dichter bij  huis voetballen. En Sidneysituatie, dus wilde ik dichter bij  huis voetballen. En Sidney
hoe je het wendt of keert: s.v. Huizen is toch mij n 

Sidney
hoe je het wendt of keert: s.v. Huizen is toch mij n 

Sidney
‘thuishaven’. Eigenlij k had ik al een jaar eerder 
terug willen komen toen ze uit de derde divisie terug willen komen toen ze uit de derde divisie 
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DE NIEUWE GEZICHTEN!

DAILEY GROENEWEGEN
Onze centraal verdedigende 
defensieve aanwinst is niet 
genoemd naar Blind Jr., maar ‘
naar een zanger’.
De oefenontmoeting tegen VVOG 
had voor Dailey wel een pikant 
randje aangezien hij  van die club 
afkomstig is.
De keuze voor Huizen vloeide 
voort uit goede berichten over de 
teamsfeer die hem via voormalig 
SDO teamgenoot Theo Visser 
bereikten. Huizen hapte toe waar 
VVOG er niet uitkwam om deze 
linksbenige verdediger het gat te 
laten vullen dat het vertrek van 
Anouar Aktaou heeft geslagen. 
Daarnaast is Dailey woonachtig 
in Bussum, waardoor hij  in tien 
minuten bij  de club kan zij n. Zij n 
eerste ervaringen zij n heel positief: 
“Er wordt hard en lang getraind,” 
valt hem op.
Veel historie tegen Huizen heeft 
Dailey niet. Zij n laatste herinnering 
dateert alweer van toen hij  nog bij  
SDO speelde en de halve fi nale 
Beker van Huizen verloor. Hij  heeft 
het maar vlug uit zij n geheugen 
gewist.
Een echte ‘uitdaging’ zoekt Dailey 
niet. Hij  kan geen inschatting 
maken van het komende seizoen 
omdat hij  de meeste ploegen 
niet kent. Voor hem persoonlij k 
is dragende kracht worden zij n 
voornaamste doelstelling! 

NATHANIËL JOHNSON
Ik tref Nathaniël langs de rand 
van het veld als hij  even ‘geen 
risico neemt’ met een gevoelige 
hamstring. Je waar maken bij  een 
nieuwe club die sowieso al stevig 
traint, heeft even wat sporen in het 
fysiek achter gelaten. 
Onze van O.D.I.N. afkomstige 
verdediger heeft een voorkeur 
voor de rechtsbackpositie, maar is 
achterin multi-inzetbaar.
Via goede verhalen van de 
inmiddels weer vertrokken Ritchie 
Zinga werd Nathaniëls interesse in 
Huizen gewekt en kon hij  enkele 
keren meetrainen. Leuke jongens, 
prima locatie, goed bereikbaar 
vanuit zij n woonplaats Amsterdam.
Nathaniël wil zich vooral bewij zen 
door goed te presteren. “Ik heb 
mij n komst naar Huizen als een 
warm bad ervaren, niet alleen een 
prima sfeer in de kleedkamer, 
maar óók daarbuiten! Ik ervaar 
hier echt een soort ‘thuisgevoel’. 
Als team hoop ik bovenaan mee 
te doen, liefst bij  de eerste vier. 
Voor mezelf hoop ik daar vooral 
een grote bij drage aan te mogen 
leveren en betrokken te zij n bij  de 
ploeg!”

KAY RADEMAKER 
Is afkomstig van kersverse 
eredivisionist FC Almere City. Hij  
begon ooit bij  Forza Almere waar 
hij  in de D’tjes het advies kreeg 
om het maar eens wat hogerop 
te gaan zoeken. Waterwij k werd 
het volgende tussenstation voor 
de getalenteerde doelman. Daar 
werd hij  gescout door Almere City 
en daar bleef hij  drie seizoenen 
spelen. Via mij n keeperstrainer 
van Almere City hoorde ik dat 
Huizen op zoek was naar een 
doelman. Toevallig was hij  net 
bij  de kampioenswedstrij d van 
Huizen aanwezig geweest en de 
sfeer sprak hem toen al heel erg 
aan. 
“Ik hou van concurrentie,” 
vertelt Kay als ik hem wij s op 
de aanwezigheid van drie 
getalenteerde en vooral ook 
jonge keepers. “Hoewel ik hier 
maar net met de training ben 
begonnen voel ik al meteen een 
band met die jongens, ik voelde 
me meteen welkom eigenlij k. 
We helpen elkaar om beter te 
worden. “Ik hoop hier dan ook veel 
plezier te gaan beleven en me 
vooral als keeper verder te kunnen 
ontwikkelen. Met het team hoop ik 
hoog te gaan eindigen. Het is een 
goed team en al dat straks goed 
op elkaar is ingespeeld zij n we tot 
mooie dingen in staat…”

THOMAS KAMSTRA
Ook voorin wist Huizen zich 
te versterken. Spits Thomas 
Kamstra maakte de overstap van 
IJ sselmeervogels naar Huizen. 
Hij  kán ook vanaf de fl ank 
spelen, “maar alleen als het echt 
moét” voegt hij  er lachend aan 
toe. Hoewel hij  wel al minuten 
maakte in de hoofdmacht van de 
‘rooien’, voorzag hij  toch weinig 
speelminuten voorkomend seizoen.
“Ik werd halverwege vorig 
seizoen benaderd en proefde veel 
vertrouwen en ambitie uit die 
eerste gesprekken. Daarnaast woon 
ik in Bussum, waardoor ik weinig 
reistij d heb. Dat maakte de keuze 
voor Huizen ook eenvoudiger.”
Een echte uitdaging voor dit 
jonge talent was voornamelij k 
de kennismaking op niveau met 
het seniorenvoetbal. “Dat is toch 
fysieker en met een hoger tempo,” 
weet Thomas. “Je merkt dat je in 
duels er toch wat meer je lichaam 
in moet zetten. Het voetbal het valt 
me op dat er heel veel beweging is 
en dat we vooral zélf het spel willen 
maken. Iedereen wil gewoon aan 
de bal zien te komen. Ik had geen 
echte verwachtingen qua niveau, 
maar ik moet conditioneel toch nog 
wel een stapje maken.
Ik hoop dit seizoen veel minuten te 
gaan maken met minimaal vij ftien 
goals! Als team mik ik toch wel op 
een top-4 notering!”
We houden je er aan, Thomas!

  Waar sport, business en gezelligheid samenkomen!
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  Waar sport, business en gezelligheid samenkomen!

Businessclub
De businessclub Zuyderzee (BCZ) bevordert de zakelij ke contacten van 
de aangesloten leden en zorgt voor fi nanciële ondersteuning van de 
voetbalvereniging s.v. Huizen

Organisatie
De BCZ is een stichting met een eigen bestuur en een zelfstandige 
begroting. De gelden die binnenkomen uit de contributies van de leden 
worden gebruikt voor het organiseren van de businessavonden en andere 
activiteiten.  Wat overblij ft gaat als ondersteuning naar de s.v. Huizen, 
waarbij  het bestuur van s.v. Huizen mag beslissen over de besteding. Een 
lid van de sponsorcommissie van s.v. Huizen bezoekt de vergaderingen 
van de BCZ en andersom is er iemand van het BCZ bestuur aanwezig bij  de 
vergaderingen van de sponsorcommissie. Er is regelmatig overleg tussen 
het bestuur van de BCZ en het bestuur van s.v. Huizen 

Businesshome
Het businesshome bevindt zich op de bovenverdieping van de 
verenigingsaccommodatie. De ruimte is fraai ingericht en heeft een 
representatieve uitstraling. Het grote buitenterras geeft een prachtig 
uitzicht over sportpark De Wolfskamer.
Het businesshome wordt gebruikt voor de ontvangst van leden van 
businessclub Zuyderzee en de sponsors van s.v. Huizen. Leden van de 
BCZ en sponsors van s.v. Huizen mogen de businessruimte één maal per 
jaar gratis gebruiken voor bv presentaties en bij eenkomsten.

Business-to-business meetings
Het bestuur van de BCZ organiseert op reguliere basis businessavonden, 
waarbij  de leden elkaar ontmoeten in een gezellige en ontspannen sfeer. 
In principe vinden deze businessavonden elke derde dinsdag van de 
maand plaats (behalve in de zomerperiode (juli, aug) en de periode rond 
de kerst). Deze avonden worden doorgaans goed bezocht en door de 
leden gebruikt om hun bedrij f onder de aandacht te brengen van andere 
ondernemers of potentiële klanten.  
Het bestuur nodigt op deze businessavonden regelmatig interessante 
sprekers uit en er is altij d een buffet.

Thuiswedstrij den Huizen 1
Het businesshome is tij dens de thuiswedstrij den van Huizen 1 
(competitie) geopend. In de rust is er een kop koffi e of een drankje en na 
afl oop is er een gezellig samenzij n, waar over de wedstrij d kan worden 
nagepraat en er regelmatig een analyse wordt gegeven van de zojuist 
gespeelde wedstrij d. 
Het businesshome wordt op die zaterdagen ook gebruikt door de overige 
sponsors en het bestuur van s.v. Huizen en haar gasten. Kortom, goed 
bezette en gezellige bij eenkomsten die zeker ook voor ondernemers 
interessant kunnen zij n. . 

Toekomst
De BCZ biedt een gewaardeerd platform voor haar leden. Het bestuur 
van de BCZ timmert nadrukkelij k aan de weg en er komen regelmatig 
nieuwe leden bij . Het bestuur wil nog meer leden begroeten en zo de 
businessclub nog interessanter maken voor ondernemers uit de regio.
Daarom zij n geïnteresseerde ondernemers altij d welkom om een kij kje 
te komen nemen op één van de businessavonden of rond de wedstij den 
van Huizen 1. U kunt daarover contact opnemen met één van de 
bestuursleden van de BCZ. Zie hiervoor ook de website 
www.bczuyderzee.nl

Namens het bestuur van de BCZ,

Koos Drooger

BUSINESS CLUB ZUYDERZEE
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MAXIMA SEAFOOD: 
het beste dat de zee ons te bieden heeft

Ĳ MUIDEN EN MARTĲ N
Het is zomers als ik de tocht naar IJ muiden maak voor het gesprek met 
Martij n. Het indrukwekkende terrein van Maxima Seafood laat zich zelfs 
voor een dwaallicht als ik simpel vinden. Ik ben wat vroeg en tref Martij n 
nog achter zij n PC aan het werk, maar geen probleem: twee minuten 
later zitten we gezellig aan tafel met een goede bak koffi e. 
“Ik ben hier sinds 2001 werkzaam. Ik had een bij baantje bij  vishandel 
Veerman in Huizen. Daarmee kwam ik hier regelmatig bij  de visafslag 
om vis op te halen. Mij n compagnon werkte destij ds bij  Van As… Ik 
heb toen een klein bedrij fje met twee werknemers overgenomen, hier 
even verderop. Die pandjes zij n nu gesloopt. Dat heb ik uitgebouwd, 
bij gebouwd, doorgebouwd. Toen is mij n compagnon Martin Riemer 
– een Zuidvogelaar, maar daar kan ie ook niks aan doen, haha! – erbij  
gekomen. We bleven groeien en uitbreiden, maar we hadden een hele 
lastige concurrent waar we buiten het werk hele goede contacten mee 
hadden: Karel Hoeve. Zeven jaar geleden zij n we in gesprek gegaan over 
een gezamenlij ke toekomst.”

MAXIMA
“Maxima trouwde in 2002 met Willem Alexander, jullie bestaan al 
sinds 1974. Dus vanwaar de naam Maxima?”
“De naam Maxima hebben we verzonnen we in 2016, omdat we graag 
de uitstraling van een oud en vertrouwd merk wilden hebben. We 
verkochten regelmatig in Denemarken en dat ging onder een bootnaam. 
En dat werd dus Maxima. Dat klonk en voelde gewoon goed en zo is die 
naam ontstaan. Offi cieel heetten we toen nog Zeevishandel Gebroeders 
Bakker, maar de handel wordt mondialer en dus kozen we voor een 
internationale handelsnaam: Maxima Seafood. Ook wilden we na de 
fusie een verse start maken en geen ‘erfenis’ meenemen van één van de 
partners.”

FUSIE
“De fusie tussen Bakker en Hoeve is complementair voor wat betreft 
assortiment alsook doelgroepen. Bakker kwam veel in Duitsland met de 
artikelen waar wij  sterk in waren. Maar Karel Hoeve kwam daar óók, maar 

dan met zij n producten. Omgekeerd was dat ook dat wij  bij  klanten van 
Karel Hoeve kwamen met dan weer ónze producten. Door die overlap 
samen te laten gaan werden wij  aantrekkelij ker als leverancier en 
konden wij  de klanten sterker aan ons binden.

“Waar ligt precies jullie klantsegment?”
“Da’s makkelij k: wij  leveren aan alles en iedereen, behalve de horeca! 
Leveren aan de horeca vereist een hele fi jnmazige distributie. Je gaat op 
het drukste deel van de dag naar de drukste punten van Nederland: in 
de middag naar hartje Amsterdam! Wij  hebben alle transport uitbesteed 
en doen daar niets zelf in. Transporteurs doen dat beter en voordeliger. 
Ons motto is ‘rij den doe je ’s nachts!’ Bij  ons wordt alles ’s nachts 
aangeleverd bij  de klanten. 

Een zeevisgroothandel uit Ĳ muiden die een 
voetbalclub sponsort in Huizen. Dat lij kt op het 
eerste gezicht niet erg voor de hand te liggen. 
Toch kan s.v. Huizen zich verheugen in de warme 
belangstelling van directeur Martij n Spilt, want dat 
dat een Huizer in hart en nieren is, blij kt wel uit het 
interview dat ik met hem had…
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MAXIMA SEAFOOD: 
het beste dat de zee ons te bieden heeft

ASSORTIMENT
“Wat is hier de grootste ‘hardloper’?”
“Coquilles! Dat is absoluut de nummer één! Dat is ook een beetje mij n 
kindje. Daarvoor gaan we echt mee naar de bron, de visserij en, de 
kwekerij en en fabrieken. We selecteren die heel zorgvuldig. Voor de 
verwerking hebben we geïnvesteerd in de meest geavanceerde faciliteit 
in Europa, ook in het kader van de voedselveiligheid. We exporteren ze 
naar drieëntwintig verschillende landen.
Toen we hier kwamen hebben we ons voorgenomen niet alleen 
‘dozenschuiver’ te worden, maar ook echt een toegevoegde waarde 
aan bepaalde producten te leveren. De verwerking gaat vaak helemaal 
geautomatiseerd, tonij n, zwaardvis, noem maar op. Overal staat de 
voedselveiligheid voorop! Met de coquilles winnen we in België bij  
Delhaize (wat ook een trouwe klant is) jaar in jaar uit de smaaktest. Een 
mooie strakke kwaliteitslij n!”

RENTMEESTERS
“Hoe geven jullie vorm aan het rentmeesterschap waar jullie op 
jullie website mee schermen?”
“Door bij voorbeeld louter MSC gecertifi ceerde coquilles te leveren. 
Dat geldt ook voor onze tonij n. Maar ook hier geldt dat de maatstaven 
soms wat krom zij n: een scholletje uit de Noordzee staat lager op de lij st 
dan een product dat in Azië wordt gekweekt, in China wordt verwerkt, 
hierheen komt en dan weer op transport gaat naar Italië… Eigenlij k 
zouden we ons meer moeten richten op de totale ecologische footprint 
van een product. Wij  kiezen ervoor om de vis bij voorbeeld zo min 
mogelij k in te laten vliegen, maar kiezen voor minder milieubelastend 
transport. Ook met de vangst: we vangen de ‘rente’, maar laten het 
‘kapitaal’ zwemmen! Duurzaam is daarbij  gewoon een gezonde manier 
van bedrij fsvoering, het mag geen praatje voor de bühne worden. 
Ook qua verpakkingen proberen we zorgvuldig met het milieu om te 
gaan. Vis met een korte houdbaarheid kan je natuurlij k niet groot laten 
verpakken. Maar ik snap dan weer niet waarom een rij stwafel, die je 
anderhalf jaar goed kunt houden, per één of twee stuks verpakt moet 
worden… Maar goed, je hebt toch ook weer te maken met de wensen 
van de consument.

Daarbij  zou je bij  directe levering aan de horeca ook klanten van klanten 
gaan bedienen. Dan beconcurreer je dus je eigen klanten! In Huizen 
is dat bij voorbeeld Bunschoten Vispaviljoen en Van As. Dat zij n al jaren 
klanten van ons.”

ONTWIKKELINGEN
“Vĳ ftig jaar in de vishandel. Welke ontwikkelingen springen je het 
meest in het oog?”
“De visserij  op de Noordzee heeft momenteel verschrikkelij k veel te 
verduren. Daar mis ik wel de nuance in het hele debat. De komst van 
de windmolenparken belemmert de visserij  in hoge mate. Maar ook de 
hoge olieprij zen spelen ons parten en natuurlij k het negatieve imago 
dat we omgehangen krij gen in de media. Dat de omslag zo drastisch 
was heeft me wel verrast. Toen ik zag welk een enorm bedrag er voor de 
uitkoopregeling voor de kotters beschikbaar was, wist ik wat er komen 
ging. Ze mogen dan wel vij f jaar niet vissen, maar tegen die tij d is de 
nieuwe generatie energiezuinige kotters wellicht beschikbaar en kunnen 
ze met een kleiner, duurzamer schip weer wat gaan doen. Daardoor 
verschuift het aanbod qua soorten enigszins.
Daarmee zien we wel een afname in de aanvoer van Noordzeevis en 
een verandering van aangeleverde soorten. Bij voorbeeld de inktvis is 
nog nooit in deze enorme hoeveelheden aangevoerd! Ook zien we dat 
bepaalde soorten nu het gehele jaar door worden aangeleverd, waar die 
vroeger vooral in bepaalde maanden werden aangeleverd.
Een andere verandering die we zien is dat leveranciers meer aan 
‘ketenborging’ gaan doen: het aangaan van samenwerkingsverbanden 
met kwekerij en. De groeiende wereldbevolking vormt een uitdaging aan 
de aanvoerkant van de vis.

DIEPVRIES
“Veel van wat we van over de hele wereld leveren aan producten wordt 
vers ingevroren. Bij  bepaalde soorten moet dat invriezen ook echt om 
bepaalde parasieten te doden. De Noordzeevis gaat er vers in en vers 
uit. Maar de logistiek is zo gestroomlij nd dat we de vis van over de hele 
wereld hierheen kunnen krij gen.”

“Dat zĳ n dan wel veel transportbewegingen…”
“Dat is maar betrekkelij k! Bij  ons is het al vlug ‘export’ omdat we zo klein 
landje zij n. Maar ik heb bij voorbeeld een leverancier in Vladivostok, 
en dat is verder van Moskou dan IJ muiden. Maar dan is het gewoon 
‘binnenlands’… In Amerika is alles binnenlandse markt! Neemt niet weg 
dat we met zij n allen best wat kritisch mogen zij n over wat we allemaal 
transporteren. Maar bij voorbeeld de inktvis: daar is zo onnoemelij k veel 
vraag naar in Italië, Spanje. Op elke hoek van de straat kan je daar inktvis 
eten.”
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Door onze duurzame bedrij fsvoering borgen we onze toekomst. We 
zetten momenteel ook in op die ‘ketenborging’, samenwerking met 
kwekerij en waarmee we altij d gegarandeerde toelevering hebben van 
verantwoord geproduceerde visproducten. We blij ven daarnaast wel 
gewoon samenwerken met de schepen die hier voor de deur aankomen 
om inktvis, poon en mul te lossen, maar we willen de grilligheid van de 
aanvoer zien te ondervangen met die ketenborging. Ook vis die we via 
de afslag betrekken, daarvan krij gen we alle benodigde informatie: wie 
het heeft gevangen, wanneer en waar.”

s.v. HUIZEN
“Ik voetbal zelf in de 45+, verder speelt mij n zoon Luuk die bij  Huizen 
in de Onder17-2 voetbalt én training geeft aan Onder13, Lars voetbalt 
in de Onder15-1 en mij n dochter Lise speelt nu bij  de damescombinatie 
HZM’22 in de Onder11-1. Maar ook zakelij k hebben we connecties: 
zo werkt Floris van Esterik bij  ons en gaat Frank Boor (oud doelman bij  
Huizen) op de fi nanciële afdeling de werkzaamheden van Jan Riemer – 
penningmeester van Zuidvogels! – overnemen. Jan werkt nog part-time 
en gaat richting zij n pensioen. Wel jammer, want een beetje dollen 
Huizen-Zuid was altij d dolle pret.
We sponsoren al een jaar of vij f, zes. Ook doen we incidenteel wel dingen 
met wat vis of ij s voor speciale activiteiten. Ik kom al zesendertig jaar 
bij  Huizen. Mij n vader kwam uit de Bloemenbuurt. Dan ben je arm én 
je gaat naar Zuid. Mij n buurman was Gerard Baars en die heeft me toch 
naar Huizen gebracht. Maar hoe dan ook ga je toch het vaakst voetballen 
waar je vriendjes al voetballen.
We zij n geen lid van de businessclub. Ik ben er wel laatst een keer 
geweest en vorig jaar de haringparty 

gesponsord. Het is niet dat ik niet wil, ook al denk ik dat ik er zakelij k 
weinig mee opschiet. Wellicht volgend seizoen…
Ik sponsor de club, maar ik verwacht er helemaal niks van terug, 
het is puur de onvoorwaardelij ke liefde voor de club! Er zij n wat 
ontwikkelingen gaande qua sponsoring, maar ik weet nu nog niet waar 
dat precies gaat eindigen.
Als toeschouwer ben ik meegegroeid met de kinderen. Toen ik het 
bedrij f aan het opzetten was, was ik gewoon te druk, maar nu heb ik 
dan meer tij d om mee te gaan met de kinderen en pak dan ook de 
wedstrij den van het eerste mee waar mogelij k.
Het is best een lastige tij d qua sponsoring. Huizen zou wellicht wat meer 
nadruk kunnen leggen op incidentele sponsoring, het sponsoren van 
speciale evenementen. Maar ik voel me zeker gewaardeerd als sponsor! 
Daar is wel niet veel voor nodig, maar toch…
Ik zou wel graag zien dat alle jeugdteams twee keer in de week zouden 
kunnen gaan trainen. Zo belangrij k voor de ontwikkeling van onze 
jeugd, en zeker voor kinderen die het thuis wellicht niet zo leuk hebben. 
Voetbal is beweging, ontmoeting, kameraadschap. Ik denk dat de impact 
van het voetbal op de gemeenschap wel eens onderschat wordt. Ook 
een E-sportsteam lij kt me wenselij k voor die kinderen die fysiek niet 
zo mee kunnen, maar daarmee dan toch wel weer in de club met die 
gemeenschapszin kennis kunnen maken. Weer een contactpunt bij  de 
club!
Verder hoop ik dat we nog een keer een klasse hoger gaan spelen: als 
Eemdij k het kan, dan moeten wij  dat toch ook kunnen?

RONDLEIDING
Dan neemt Martij n ons mee door het bedrij f waar 23 werknemers druk 
zij n. We ontmoeten onder meer een ‘werknemer’ van dik in de tachtig, 
die nog steeds vol trots zij n steentje bij  blij ft dragen. De ene koelruimte 
na de andere trekt Martij n open. ‘Als ik hem uit het oog verlies kom ik 
hier nooit meer uit en vinden ze me straks in diepgevroren toestand!’ 
lach ik.
De duurzaamheid en reinheid zij n opvallend, een enorme bak 
zalmkoppen en –graten staat klaar om tot vis- en varkensvoer te worden 
verwerkt: niets gaat er verloren. Een indrukwekkende tocht door het 
bedrij f die mij n vrouw en ik afsluiten met een heerlij k dagje IJ muider 
strand. Met dank aan een bevlogen Huizer in hart en nieren!
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ALLE TEAMS  
OP EEN RIJTJE

SENIOREN
Huizen 1
Huizen 2
Huizen 3
Huizen 4
Huizen 5
Huizen 6

Heren 35+ 
Heren 45+
Dames 30+

WALKING FOOTBALL
Walking football heren 
Walking football dames

MECO 
CHAMPIONSLEAGUE 
Wolven

HZM’22
MO9-1
MO11-1
MO11-2
MO11-3
MO13-1
MO13-2
MO13-3
MO15-1
MO15-2
MO15-3
MO17-1
MO17-2
MO17-3
MO20-1
Vrouwen 1
Vrouwen 2
Vrouwen 30+1
Vrouwen 30+2
Zaal vrouwen 1
Zaal vrouwen 2
Zaal vrouwen 3

O23-1
O23-2

JO18-1
JO18-2
JO18-3

JO17-1
JO17-2
JO17-3

JO16-1
JO16-2
JO16-3

JO15-1
JO15-2
JO15-3

JO14-1
JO14-2
JO14-3

JO12-1
JO12-2
JO12-3
JO12-4

JO12-5
JO11-1
JO11-2
JO11-3
JO11-4
JO10-1

JO10-2
JO10-3
JO10-4
JO10-5
JO10-6
JO10-7

JO9-1
JO9-2
JO9-3
JO9-4
JO9-5
JO9-6

JO8-1
JO8-2
JO8-3
JO8-4
JO8-5
JO8-6

JUNIOREN
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SANEREN
“Na twee degradaties zaten we met een selectie 
die gewoon te duur was voor de prestaties die men 
leverde. We moesten dus eerst schoon schip maken 
voor we opnieuw konden gaan bouwen aan een 
nieuw team. Met een deel van het vrij komende budget 
hebben we toen Ferry Hendrikse aangetrokken als 
Hoofd Jeugdopleiding. Dat was destij ds een logische 
stap. We zagen dat een aantal van onze voormalige 
jeugdspelers elders wél op niveau speelde. Spelers die 
wij  niet goed genoeg hadden bevonden, maar die als je 
ze gewoon tij d, ruimte en rust geeft, gewoon ons eigen 
eerste selectie hadden kunnen uitbreiden. Misschien 
niet als de sterkhouders, maar zeker wel nuttig voor 
de breedte van het team. Ook besloten we niet alleen 
te focussen op onze eigen jeugd, maar vooral ook de 
jeugd binnen de regio. Zo hebben we Frank van den 
Bosch, Dennis Lamme en Timo Vos binnen weten te 
halen, maar ook spelers als Aron Klaassen, Zakaria el 
Biyar, die in Onder17 al bij  ons kwamen voetballen. 
Zorgen dat je met de beschikbare middelen veel 
kwaliteit in huis haalt, dat is een lij n die we consistent 
proberen door te trekken.”

ALMERE
“We hebben veel contacten met Almere City. Die gaan 
volgend jaar naar de eredivisie en die moeten de lat 
nu ook hoger leggen. Het is voor ons zaak goede 
contacten te houden met Almere om vroegtij dig te 
weten te komen welke spelers daar af gaan vallen. 
Almere City is een uitstekende vereniging waar ook oog 
is voor sociale aspecten. Na een moeilij ke start daar 
voeren ze de laatste jaren gewoon een goed beleid en 
dat betaalt zich nu uit met promotie naar de eredivisie. 
Zelf heb ik ook nog contacten in het Spakenburgse 
en mij n buurman is voorzitter van Sparta Nij kerk, we 
hebben dus overal onze voelhorens”.

HOBBELS
“De grootste hobbel die we telkens moeten nemen 
is ‘Hoe krij g je spelers hierheen met het budget dat 
we ter beschikking hebben?’ We hebben wel goede 
gesprekken gevoerd met spelers die dan toch vanwege 
de fi nanciën voor andere clubs kozen. Meestal lukte het 
toch wel de spelers die we wilden binnen te halen. Dat 
komt denk ik ook omdat we best wel realistisch zij n in 
‘wie’ we willen halen.
Ook Arnold Klein is nauw betrokken bij  het reilen en 
zeilen van de TC. Arnold gaat vaak op zondag bij  de 
zondagclubs kij ken en heel veel zaken worden gewoon 
ook met hem doorgenomen. Hij  staat ook achter 
dit beleid en daarmee proberen we ook wat rust te 
scheppen en naar de langere termij n te kij ken. Maar het 
blij ft voetbal, dus als de resultaten tegenvallen, dan komt 
er toch altij d wel druk op de ketel te staan. Momenteel 

GERARD STUIVENBERG (48), TECHNISCHE COMMISSIE

Ieder jaar komen en gaan er spelers. Het is de TC die 
dat in samenspraak met de hoofdtrainer bepaalt. 
Op een zwoele zomeravond schuift TC-lid Gerard 
Stuivenberg aan de tuintafel aan voor een interview.

WIE IS GERARD STUIVENBERG?
Gerard vormt samen met Agnes (46) een gezin dat 
verder bestaat uit vier jongens en één meisje. De jongens 
voetballen allemaal bij  Huizen, dochter Emma (11) zit 
op hockey. Maurits (18) speelt volgend jaar in Onder23, 
Floris (16) gaat volgend jaar in Onder17 spelen, Laurens 
(14) in Onder15 en Frederik (9) tenslotte in Onder10. 
Allemaal in de selectieteams, dus dat kan hem inderdaad 
wel eens in een lastig parket brengen. “Ik probeer daar 
wel heel objectief mee om te gaan,” beaamt Gerard 
bedachtzaam. “Ik moet me afvragen in hoeverre ik deze 
functie nog kan vervullen op het moment dat er echt een 
van de jongens in aanmerking komt. Aan de andere kant 
zien we ook genoeg voorbeelden waarbij  men met deze 
situatie gewoon uitstekend weet om te gaan.”

Gerard zit nu ongeveer vij f jaar in de Technische 
Commissie. “We zij n begonnen nadat we twee 
keer achtereen waren gedegradeerd. Toenmalige 
bestuursleden Cor Lustig en Sjaak Veerman hebben mij  
benaderd in het seizoen dat we voor de tweede keer 
degradeerden. Het was in eerste instantie de bedoeling 
dat ik een verbindende rol zou krij gen tussen jeugd en 
het eerste om de doorstroming te bevorderen. Men 
vroeg me hoe ik de mogelij kheden zag bij  Huizen om 
met mij n visie het optimale uit de beschikbare middelen 
te halen. Dat vond ik een interessante taakomschrij ving 
en ben er toen ingestapt. We hebben toen een 
commissie gevormd om een plan voor de toekomst te 
maken. Wij  hebben gewoon niet de middelen als die 
men bij voorbeeld in Spakenburg heeft en dus zul je 
de jeugd als alternatief moeten omarmen. Da’s geen 
noodgreep, maar juist een kans. Met Jasper van Mill, Jan 
Klein, Arnold Kos en ik zij n we toen als TC begonnen. 
Momenteel zij n daar Jan Klein en mij n persoontje van 
over en komt daar volgend seizoen Henk Brasser bij  die 
zich voornamelij k op Onder23 zal gaan richten.”
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staat de lichting van Boris Horst, Tij men Bakker op 
doorbreken. Daarvan zij n de grootste talenten eigenlij k 
altij d bij een gebleven.
De contacten met de trainers die we gehad hebben en 
nog hebben verlopen over het algemeen goed. Met 
Michael Weggemans was het prima werken. Met Arnold 
Klein hebben we een heel intensieve wisselwerking. We 
hebben bij na dagelij ks contact over alle aspecten die 
je maar kunt bedenken. Arnold denkt ook vooral in het 
clubbelang en dat werkt héél erg prettig! We waren ook 
blij  dat we hem hebben kunnen vastleggen.”

“Arnold Klein is heel erg gedreven bezig, maakt dat het 
niet af en toe ‘lastig’?”
“Nee, het kan me niet gedreven genoeg! Daarbij  
lopen de belangen en inzichten van Arnold en de club 
nagenoeg parallel. Als we ooit weer een andere trainer 
moeten gaan zoeken, dan zoeken we toch weer naar 
dezelfde criteria waar Arnold momenteel zo aan voldoet 
in zij n opvolgers: de bereidheid te roeien met de 
riemen die je hebt, jonge spelers op te leiden, kortom: 
realisme!”

STIP OP DE HORIZON
“Waar zie je Huizen over vĳ f jaar staan? Wat is jullie ‘stip 
op de horizon’?”
“Met de mogelij kheden die we hebben is deze 
vierde divisie realistisch, maar de ambitie is om in de 
derde divisie terecht te komen. Als je ziet wat daar de 
budgetten echter zij n, dan is het uiteraard de vraag of je 
dat voor elkaar zult kunnen krij gen. Niet alleen zul je dan 
toch sterkhouders moeten aantrekken, maar je zult ze 
ook moeten zien te behouden. Er wordt natuurlij k al aan 
een aantal spelers van ons getrokken door andere clubs. 
Daarbij  mogen ook de kwaliteitsverschillen tussen de 
spelers onderling weer niet te groot worden binnen de 
selectie, anders gaat ook dát weer wrikken.”

HARMONIE
“Grote kracht van deze groep is de sfeer en de 
mentaliteit. Niet alleen bij  de spelers, maar ook bij  de 
staf. Daar selecteren we ook op: zij n het sociale jongens? 
Passen ze in deze groep? Willen ze zich ondergeschikt 
maken aan het team? Daartoe doen we vrij  uitgebreid 
navraag in de directe omgeving van een potentiële 
speler en kij ken we goed hoe iemand als persoon 
overkomt in de gesprekken en hoe een speler zich in 
het veld gedraagt. We zij n heel kieskeurig of het 
een goed ‘match’ met de rest van de selectie 
zou kunnen vormen. Daarbij  willen we vooral 
kij ken naar de langere termij n. We hebben na 
het vertrek van Jaime Hensen ook weer gekozen 

voor een jonge doelman (Kay Rademaker, RT.) die de 
concurrentie met de andere drie keepers aan moet gaan. 
Maar ook van een Thomas Kamstra, Nathaniël Johnson 
en ‘n Dailey Groenewegen hopen we lang plezier te 
mogen beleven. Door het die jonge jongens goed naar 
de zin te maken en ze de mogelij kheden te bieden zich 
door te ontwikkelen, proberen we ze langer aan de 
club te binden. We kij ken nadrukkelij k naar de langere 
termij n; de ‘noodoplossingen’ voor de korte termij n 
pakten toch vaak minder succesvol voor ons als club uit. 
En we zien dat die lange termij nvisie werkt: het budget is 
nu lager dan toen we aantraden als TC, maar de kwaliteit 
van de selectie ligt momenteel aanzienlij k hoger!”

BENADERING
“We willen dat s.v. Huizen goed bekend blij ft 
staan. Daardoor hechten wij  ook als TC aan goede 
omgangsvormen. Ook met de afvallers proberen we 
in goede harmonie afscheid te nemen. Ook hier geldt: 
‘Wie goed doet, goed ontmoet!’ Daardoor houden we 
ook met mensen die de club hebben verlaten goede 
contacten. Maar we moeten daarin ook wel heel eerlij k 
zij n: als een speler het niet redt, toch niet de stappen 
maakt die we dachten dat hij  zou gaan maken, dan moet 
je gewoon uit elkaar gaan. Soms begeleiden we afvallers 
ook naar andere clubs.

De meeste spelers die we wilden behouden, hebben 
we ook nog kunnen behouden. Tim Krux hadden we 
graag willen behouden, maar we hadden wel begrip 
voor zij n situatie. Ook Rob Knul hadden we graag willen 
behouden, maar die had te veel last van zij n blessure. 
We zij n ook best wel geduldig met spelers: zolang er een 
goede ‘arbeidsethos’ is en de ontwikkeling niet stokt, 
gaan we ver met een speler. Maar we blij ven wel eerlij k: 
we houden niemand ‘aan het lij ntje’.
Als ik het plezier bij  het team ervaar, dan krij g ik daar 
heel veel energie van. Dat we de groep zo bij een 
hebben weten te houden, is best wel uniek voor 
voetbalbegrippen!”

Aldus Gerard Stuivenberg, een bevlogen TC-lid met 
een realistische visie die Huizen geen windeieren 
heeft gelegd!navraag in de directe omgeving van een potentiële 

speler en kij ken we goed hoe iemand als persoon 
overkomt in de gesprekken en hoe een speler zich in 
het veld gedraagt. We zij n heel kieskeurig of het 

kij ken naar de langere termij n. We hebben na 
het vertrek van Jaime Hensen ook weer gekozen 
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Een dubbelinterview als ik bij  De Groot Uitvaart 
binnenstap. Een beetje gemengde gevoelens ook, 
want hier zij n mij n beide ouders aan hun laatste 
reis begonnen. Vandaag zit ik om tafel met de drie 
broers De Groot en de echtgenote van Jan – tevens 
charmante secretaris van onze club – Marianne.

DE GROOT & DE GROOT
“Tja,” steekt Henk de Groot – teammanager van Huizen 1 
en directielid van De Groot Uitvaart – van wal als ik vraag 
hoe het gezin er uit zag waar ze in opgegroeid zij n. “Een 
vader, een moeder en drie broers, geen zussen. Mees is 
de oudste, Jan de jongste en ik zit daar tussenin.”
“Vader was al actief bij  Huizen, hij  was jeugdleider en 
deed iets wat je nu denk ik wedstrij dsecretaris jeugd 
zou noemen,” vult Jan aan. “Dat heeft hij  zeker een jaar 
of tien, vij ftien gedaan. Hij  vertegenwoordigde de hele 
jeugd. Voor wat betreft zij n werk was mij n vader net als 
wij  actief als assurantiekantoor en uitvaartonderneming. 
Daarvóór is hij  ook nog loodgieter geweest. Ook hij  had 
het bedrij f van zij n vader overgenomen. Moeder zorgde 
voor het gezin, een ‘warm’ gezin, dat zeker.”

DE UITVAARTONDERNEMER
“Ik ben in mĳ n carrière als leerkracht weinig kinderen 
tegengekomen die aangaven ‘doodgraver’ te willen wor-
den…” houd ik Henk voor die samen met broer Mees de 
uitvaarttak van De Groot bestiert.
“Nou, dat wilde ik dus aanvankelij k ook niet!” lacht Henk. 
“Ik wilde eigenlij k alles behalve dit! Na de HAVO ben ik 
wel begonnen met een opleiding in de verzekeringen, 
maar dat hield ik maar vier maanden vol en ben ik bij  de 
vader van Mees Visser (mij n ome Jan) bij  het Kaasgilde 
gaan werken.
Daarna ben ik in een sigarenzaak aan de Havenstraat 
gestapt. Daar heeft Marianne overigens ook nog in 
gewerkt! Ik was dus aanvankelij k de enige die niet in het 
familiebedrij f werkzaam was en inmiddels was Jan zich 
toch al meer op het verzekeringswerk gaan toeleggen. 
Mees werkte in beide bedrij fstakken. Dat tabakszaakje 
– waar iedereen zij n ziel en zaligheid met me kwam 
bespreken – vormde zo de opmaat voor mij  om ook in de 
zaak te komen, want hoe gek dat ook klinkt: het had veel 
raakvlakken met elkaar. Zo ben ik uiteindelij k toch in het 
familiebedrij f terecht gekomen…”

“Dan moet je je eerste lĳ k gaan ‘bezorgen’. Dat lĳ kt me 
toch een morbide ervaring…”
“Nou, dat viel wel mee. We waren natuurlij k al het een 
en ander gewend via mij n vader. Je had het bij  wij ze 
van spreken al aan de keukentafel meegemaakt en had 
natuurlij k al het een en ander voorbij  zien komen. Omdat 
je er van kleins af aan mee geconfronteerd wordt, krij gt 
‘de dood’ dan een heel andere lading.”

De fraaie panden van De Groot Uitvaart...

DE ASSURANTIESPECIALIST
“Verzekeringsagent hoorde ik ook weinig kinderen 
roepen…”
“Het sprak mij  gewoon wel aan. Ik heb altij d gevoel 
voor cij fers gehad en het bedrij f zat nou eenmaal al in 
de familie. Maar ik had vanaf de middelbare school al 
het gevoel dat ik iets in deze richting zou gaan doen. 
Aanvankelij k wilde mij n vader dat we kozen voor ‘alles-
of-niets’: én begrafenissen én verzekeringen. Dus 
aanvankelij k begon ik in beide bedrij fstakken.
Door de groei van Huizen en de beide bedrij fstakken 
werden we uiteindelij k toch gedwongen die splitsing 
tussen assurantie en uitvaart aan te brengen. Na het 
overlij den van mij n vader kwam die splitsing nog verder 
in een stroomversnelling.”

“Waar staat De Groot assurantiën over tien jaar?”
“Da’s ’n interessante vraag. Ik heb niet echt de indruk dat 
onze dochters ambities hebben om in onze voetsporen 
te treden. Gelukkig is het wel een vak waarin je heel 
lang door kunt werken. Opa werkte door tot dik in de 
zeventig en ik vind het zelf ook nog heel leuk om dit 
werk te doen. Ik heb dan ook nog geen plannen om uit 
het vak te stappen. Ik hoef verder geen mensen aan te 
sturen, dus dat geeft ook een stukje ‘rust’.
Of mij n dochters de zaak straks toch overnemen?
Nee, dat denk ik niet. Maar goed: Henk had er 
aanvankelij k óók geen trek in en mij n dochters zij n nog 
erg jong, dus je weet maar nooit! Daarbij  verandert er 
erg veel in de assurantiebranche, dus is het moeilij k 
zover vooruit te kij ken.”

DE GROOT & DE GROOT: VAN VADER OP ZOONS…
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De Groot Assurantiën...

DE SPLITSING
Henk vertelt: “De tij dgeest vereiste meer specialisme. Ik 
had inmiddels wel door dat de cij ferkant voor mij  niks 
was, Mees had de zaak al lang dubbel gedraaid en Jan 
had een duidelij ke voorkeur juist vóór die cij fers. Vader 
zag op een gegeven moment ook wel in dat ‘samen’ 
draaien eigenlij k niet meer ging en werd zelf ook al 
meer en meer de uitvaartondernemer en steeds min-
der de verzekeringsman. We zaten aanvankelij k in deze 
twee panden en hebben er later een middenstuk tussen 
laten zetten om beide panden te verbinden. We heb-
ben wel intern het een en ander moeten verschuiven 
qua werkruimtes en hebben we uiteindelij k besloten de 
assurantietak in een apart gebouw te huisvesten.”

PERSONEEL
“Bij  mij  werkt Marianne en daarnaast heb ik nog een 
ZZP’er die ik inhuur,” geeft Jan aan als ik naar de perso-
nele bezetting van beide kantoren vraag.
“Bij  de uitvaart werken Mees en ik en mij n echtgenote 
Harma voor de administratieve ondersteuning,” vult 
Henk aan. “Daarnaast hebben we nog Ellen die uitvaart-
leidster is en ons verder ook de nodige ondersteuning 
geeft. We huren verder gespecialiseerde krachten in 
voor de overige werkzaamheden.

PERSOONLĲ KE AANDACHT
“Waarin onderscheidt De Groot Assurantie zich van 
andere assurantiekantoren?” leg ik Jan voor.
“Nou, niet in iets specifi eks,” reageert Jan bescheiden. 
“We zij n gewoon een allround assurantiekantoor dat 
verzekeringen en hypotheken aanbiedt. We hebben wel 
erg korte lij nen met onze leveranciers en onze verzeke-
ringnemers, dat maakt het zeer persoonlij k. Als je ons 
belt krij g je geen ‘Kies één als u..’ enzovoorts. Meestal 
krij g je gewoon meteen een van ons aan de lij n. Wij  
kennen de meeste van onze klanten persoonlij k en we 
weten ook meteen alle ins en outs. Uit en te na de focus 
op persoonlij ke aandacht voor onze klanten, dat mag 
je van ons verwachten. Belangrij k is ook dat we niet 
gebonden zij n aan één of meer verzekeraars of geldver-
strekkers, dus we kunnen altij d de juiste verzekering of 
hypotheek, passend bij  de klant, adviseren!
We hebben goede pakketten met goede premies en 
goede voorwaarden.”
“Waar je bij  de ‘grote’ maatschappij en vaak in een 
wachtrij  komt te staan of het moet stellen met een vorm 
van ‘selfservice’ daar krij g je hier gewoon 100% per-
soonlij ke aandacht en word je compleet ontzorgd,” vult 
Henk zij n broer nog even aan.

TOEGANKELĲ KHEID
“Wij  willen voor iedereen toegankelij k zij n, voor iedere 
portemonnee, voor ieder ras, kleur of religie, wij  staan 
gewoon voor iedereen klaar! Wij  willen iedereen een 
uniek en persoonlij k afscheid geven, geen dertien in 
het dozij n uitvaarten. Natuurlij k kom je wel vaak dezelf-
de elementen tegen, maar iedereen heeft de keuze de 
uitvaart in te richten zoals hij  of zij  dat graag zou willen 
zien. Wij  vinden het prettig daar een rol in te kunnen 
spelen en mensen te adviseren, te helpen en te onder-
steunen. Maakt dat ons uniek? We hopen van niet, want 
eigenlij k zou iedere uitvaartonderneming dat voor ons 
gevoel voorop moeten stellen.”

“Mĳ  viel de nazorg op die ik ontving na de uitvaart van 
mĳ n moeder…”
“Dat zou kunnen. Wij  vinden die nazorg heel normaal 
en merken ook dat dat heel erg gewaardeerd wordt. 
Die nazorg kan bestaan uit gewoon even napraten over 
de uitvaart, maar het kan ook veel dieper gaan: wij  heb-
ben daar iemand voor ingehuurd die gespecialiseerd is 
in rouwverwerking.

“Ik neem aan dat jullie ‘Waarheen, waarvoor’ inmiddels 
niet meer kunnen hóren…?”
“Haha, dat heb ik zeker in de beginjaren regelmatig 
voorbij  horen komen,” lacht Mees. “Zeker in het begin 
waren de waarden rond de uitvaart traditioneler en 
sterker religieus getint. De laatste jaren werd de eigen 
inbreng van de familie steeds sterker en de muziekkeu-
ze daarmee gevarieerder. We begeleiden de mensen 
daarbij  dan wel en bekij ken in samenspraak mét de 
familie of de wensen wel haalbaar zij n en of het zo zal 
uitpakken als de familie het zich heeft voorgesteld.”

“Is het wel eens voorgekomen dat jullie iets pertinent 
geweigerd hebben?”
“We hebben één keer een uitvaart gedaan waarvan 
we hebben wij  tegen elkaar gezegd dat we daar niet 
meer aan willen beginnen, maar verder hebben we van 
alles meegemaakt: van ‘De vlam in de pij p’ van Henk 
Wij ngaard voor een vrachtwagenchauffeur tot een 
doedelzakspeler waarbij  alle aanwezigen begonnen te 
klappen en te stampen, hetgeen in Schotland gebruike-
lij k is. Dat is best wel indrukwekkend en dat zij n dan ook 
dingen die je bij  blij ven. Maar ook een uitvaart vanaf 
een boot in de Amstel, of iemand op zij n eigen vracht-
wagen, er is tegenwoordig veel wat gelukkig kan en 
daar hebben we dus geen moeite mee…”

S.V. HUIZEN
“Van huis uit betrokken bĳ  de s.v. begrĳ p ik…”
“Ik zie nog het rode contributiedoosje op het plankje 
staan,” lacht Mees. “Samen met Kees van Garderen was 
hij  wedstrij dsecretaris, jeugdleider. Dan mocht ik mee 
met de A1 naar een toernooi in Spakenburg. Ik raakte 
geen knikker, maar ik vond het prachtig!”
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“Iemand van jullie nooit overwogen om bĳ  bĳ voorbeeld 
de Zuidvogels te gaan voetballen?”
“Nee! Kunnen we ook een vraag wissen?” lacht het ge-
zelschap. Dan geeft Jan schoorvoetend toe: “Ik ben wel 
een jaar of twee bij  Eemnes gaan voetballen vanwege 
een ‘verschil van inzicht’ met mij n toenmalige leider. 
Maar daarna toch weer terug naar Huizen als jeugd-
leider. Momenteel ben ik vooral supporter van mij n 
dochter. Verder doe ik heel voorzichtig wat aan spon-
sorwerving voor de nieuwe damestak.”
“Teammanager!” verbetert Henk me als ik hem elftallei-
der noem. “Uiteraard heb ik zelf ook bij  Huizen gevoet-
bald, jarenlang deel uitgemaakt van de clubbladredac-
tie, heb in het bestuur van de businessclub gezeten, het 
wedstrij dblaadje gemaakt – dat had ik overgenomen 
van Rien van Wessel. Ik ben daarmee gestopt toen er 
dingen binnen de club gebeurden waarin ik mezelf en 
de club niet langer herkende. Gelukkig hebben we die 
periode nu achter ons gelaten en nu ben ik dus weer 
actief. Nee, ik heb geen verdere ambities op dat ge-
bied, ik ben zo prima op mij n plek!
Een club staat of valt toch met hoe het eerste presteert. 
Dat merk je ook aan de publieke belangstelling.”

“Marianne de Groot is secretaris bĳ  s.v. Huizen. Hoe is dat 
zo gekomen?”
“Ik werd in februari benaderd of ik die functie wilde 
gaan invullen. Annelies van Esterik had aangegeven dat 
ze wilde stoppen en toen klopten ze bij  mij  aan. Nee, ik 
had nooit ambities in die richting uitgesproken, maar 
het bevalt goed! Ik vind het leuk, uiteraard ook niet 
alles, maar door de bank genomen ben ik blij  dat ik ‘ja’ 
gezegd heb! Nee, haha! Ik heb geen verdere ambities 
om voorzitster te worden of zo, ikke niet!”
“Samen met Hans Jongerden en Daan Weggemans ben 
ik in die lastige periode waar Henk het net over had, lid 

van het bestuur geweest,” legt Mees uit “De vereniging 
verkeerde in die periode in zwaar weer en we hebben 
op het punt gestaan het bij ltje er bij  neer te gooien. Ge-
lukkig hebben we dat toen niet gedaan en nadat Evert 
van der Roest aan boord was gekomen hebben we die 
kar uit het slop weten te trekken. Dat was een periode 
die ik niet licht zal vergeten! Toen de zaak weer vlot was 
getrokken heb ik me netjes teruggetrokken en momen-
teel heb ik geen offi ciële functies meer binnen de club.”

“Wat doet Huizen goed voor haar sponsors?”
“Dit interview! Gewoon je sponsors kietelen. Daar ligt 
overigens ook altij d nog ruimte voor verbetering,” 
merkt Henk op.
“Ja, je krij gt netjes uitnodigingen voor de wedstrij den 
en voor speciale wedstrij den nodigen ze nog eens extra 
uit,” vult Jan aan. “Het is wel zaak dat we niet alléén naar 
het eerste kij ken, maar ook de geledingen daaronder 
goed in het oog houden. Bij  de meiden krij gt de leider 
nog wel eens een zak met zachte ballen mee. Daar 
moeten we als club denk ik toch wat alerter op zij n!”
En met: “Of je nou een trekker door de kleedkamers 
haalt, de lij nen krij ten, de hoekvlaggen ophalen na de 
wedstrij den, de ballen oppompen, hoe klein de taak 
ook is, de club kan alleen bestaan bij  de gratie van dit 
soort vrij willigers. Dat moeten we als club vooral blij ven 
waarderen en die waardering ook uitspreken dan blij ft 
het leuk om voor de club bezig te zij n,” sluit Henk het 
interview af.

Een echte Huizer familie met twee echte Huizer 
familiebedrij ven, sponsors met hart en ziel. Ook 
dáár moeten we zuinig op zij n!

Vlnr. Marianne de Groot, Jan de Groot, Henk de Groot, Mees de Groot
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Het Huizer Kaasgilde
Businessclub Zuyderzee

Slokker IT Services
Experientia Docet BV
Zig Websoftware
Sales Marketing Group  
Sportverlichting.com
Lentink Accountants/Belastingadviseurs
Adviesgroep Van der Roest B.V.
Schuiteman Accountants & Adviseurs
Schoonmaakbedrĳ f G. Eckhardt
Rozestraten Audio en video
Vleeswarenspecialist Alie en Nico Klein
Alto Sportswear
Brasil  Koffi e & Theehandel
Koetze Beveiliging
Janssen Van Kouwen
Heiper IT
CM Specialist
Unit14 Beveiliging
De Groot Uitvaart
Food to Enjoy
Autobedrĳ f Poll
Covebo Uitzendgroep
Volvo Buitenweg Groep B.V.
De Hypotheekshop
PON Dealer Naarden
Visser Bouwmaatschappĳ  B.V.
ING Bank accounts Payable
Teeuwissen Rioolreiniging B.V.
De Groot Verzekeringen B.V.
Gerbert Hansman Makelaardĳ 
Meco B.V
Houweling en Partners
Kloosterman Keukens & Badkamers
André Snel Autoschade
Bakkerĳ  Kruĳ mer B.V.
Rebel Autoschade
Bouwbedrĳ f Vlot
De Lange Menstore
Drukkerĳ  J. Bout & Zn.
Fa. Baard
Loodgietersbedrĳ f Baas 
Installatiebedrĳ f Jak. Boor
Klein Groenvoorziening
Slĳ terĳ  Joh. v.d. Hulst
Sunstore Zonweringen B.V.
Televisiehuis J. Spier
v.d. Tol Opticiens
Viteco
Heĳ mans Huizen BV

M. Fisch B.V.
Dick Heĳ nen Schilderwerken
Schilder- en Wandafwerkingsbedrĳ f 
Riemer
Indurfl oor
Aannemersbedrĳ f H.J. Slokker B.V.
Van Halteren Metaal B.V.
Van Zuĳ len B.V.
Broekhuizen Schoenen
Thuis & Co Makelaardĳ 
Schaap en Van Dĳ k Verhuizingen
Toyota Toonen 
J. Kos
Domino’s Pizza
RF Tweewieler
3108Design
The Green Contractors
Schoenmakerĳ  Andre
Marwa Verspaleis
VanderSterre Holland BV
A. de Jong Milieutechniek
Croque Trappen en Verbouw
HZ101
Noordam
Plus van den Hoven
Rebel’s begrafenisonderneming
RTS Nederland
Unit 14 Beveiliging
Fortune Coffee regio ‘t Gooi
Flextender B.V.
Markant internet B.V.
Spullen voor krullen 
Goois papierhandel
Van der Wel schoonmaak
Wierda en Partners 
Maxima Seafood
Scala Solutions 
Knipmeĳ er & Blok 
Restaurant Vie
Eemland Reizen
AJ Huĳ gen Transport 
Sterk Vloerverwĳ dering
CV Service
Isaac Hage Verzekeringen 
Voetbalschool Weber
Sushi Rakki
Loodgietersbedrĳ f Alwin de Gooĳ er

Leden BusinessClub Zuyderzee  2023/2024

Administratiekantoor E.M.T. Pieter Riepma
Adviesgroep Van der Roest B.V. Evert van der Roest
Alto Sportwear Alice en Ton Ojers
Autobedrĳ f Poll Huizen B.V. 
Beks en Beks Advocaten Peter Broekman
Bert Flierman Bert Flierman
Brasil Koffi e en Theehandel B.V. Joop van der Kruis
Cees Bosboom Cees Bosboom
CM Specialist B.V. Jeroen Stoker
Cocktail Grill & Dreams Jan René van Wessel
Duinland B.V. Henk Westland
Gooi’s Bouwbedrĳ f G.B.B. Sander Mulder
Grietje Drooger Catering Grietje Drooger
Hage Verzekeringen  Isaäc Hage
Hans de Boer Productions Hans de Boer
Heiper IT B.V. Jim Barmentloo
Houweling en Partners Hans Houweling
Huizer Kaasgilde B.V. Rj. Visser, J. van Mill
Janssen Van Kouwen Automotive Martĳ n Eĳ pe
Koetze Beveiligingstechniek B.V. Jeroen Koetze
Kantin Kantoorinrichting Pieter Saarberg
Knipmeĳ er & Blok Yvo Eckhart
Lentink Accountants/Belastingadviseurs Kees Teeuwissen
Nederlof Fish Maarten Buitendĳ k
Rozestraten Audio & Video Steven en Robert Rozestraten
Sales Marketing Group BV Dolf Kos
Scala Solutions Pieter Reĳ neker
Schoonmaakbedrĳ f G. Eckhardt Gerard Eckhardt
Schuiteman Accountants & Adviseurs Henri Rebel
Slĳ terĳ  Joh. v.d. Hulst Michael van der Hulst
Slokker IT Services B.V. Henny Slokker
Taanbaas Peter Baas
Thuis&co Jaco den Hollander
VDP II B.V. Marcel van der Pluĳ m
Vis & Seizoen Wim van As
Visser Bouwmaatschappĳ  B.V. Gert-Jan Visser
Vleeswarenspec. Nico Klein Nico Klein/Cindy Klein
Volvo Buitenweg John van Lambalgen
Wierda en Partners Gesina Lodewĳ kx/Hans Sibeĳ n
Zig Websoftware B.V. Gerbert Kooĳ 
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